



SABAH, MALAYSIA

Warta Kerajaan

Diterbitkan dengan kuasa

Jil. LXII]

KOTA KINABALU, KHAMIS, 13 SEPTEMBER 2007

[No. 35

Kenyataan-kenyataan berikut adalah diterbitkan atas perintah Tuan Yang Terutama Yang di-Pertua Negeri untuk Makluman Umum.

DATUK HAJI SUKARTI BIN WAKIMAN,
Setiausaha Kerajaan Negeri.

No. 448

[No. DUNS: (PGN) 14

DEWAN UNDANGAN NEGERI YANG KEDUA BELAS PENGGAL KEEMPAT

PERISYTIHARAN

BAHAWASANYA Fasal (1) Artikel 21 Perlembagaan Negeri Sabah memperuntukkan bahawa Yang di-Pertua Negeri Sabah boleh dari semasa ke semasa memanggil Dewan Undangan Negeri bersidang.

Oleh hal yang demikian, maka saya, TUN DATUK SERI PANGLIMA HAJI AHMADSHAH BIN ABDULLAH, Seri Maharaja Mangku Negara, Seri Panglima Darjah Kinabalu, Datuk Patinggi Bintang Kenyalang (Sarawak), Panglima Gemilang Darjah Kinabalu, Ahli Setia Darjah Kinabalu, Kesatria Mangku Negara, Jaksa Pendamai Yang di-Pertua Negeri Sabah adalah dengan ini memanggil Dewan Undangan Negeri Sabah supaya bersidang dan MENETAPKAN 20, 24, 25, 26 dan 27 September dan bersambung pada 1, 2 dan 3 Oktober 2007 pada jam sepuluh pagi sebagai tarikh dan masa bagi mengadakan mesyuarat KEDUA dalam Penggal KEEMPAT Dewan Undangan Negeri Sabah yang akan diadakan di Dewan Mesyuarat, Aras 4, Bangunan Dewan Undangan Negeri Sabah.

DIKELUARKAN dengan tandatangan saya dan Mohor Kerajaan Negeri Sabah pada hari ini 16 haribulan Ogos 2007.

TUN DATUK SERI PANGLIMA HAJI AHMADSHAH BIN ABDULLAH,
Yang di-Pertua Negeri Sabah.

LS

Dengan Perintah Tuan Yang Terutama Yang di-Pertua Negeri Sabah,

DATUK SERI PANGLIMA MUSA HAJI AMAN,
Ketua Menteri Sabah.

No. 449

[No. JCK: 600-0/20 Klt. 4/(20)]

KORRIGENDUM

Dalam Pemberitahuan *Warta* No. 74 yang disiarkan dalam *Warta* Kerajaan bertarikh 22 Februari 2007 di bawah tajuk Enakmen Fatwa 2004 (Enakmen No. 7 Tahun 2004) adalah dengan ini dibatalkan.

No. 450

[No. JKM(S): 100-10/16/(235)]

**ENAKMEN FATWA 2004
(Enakmen No. 7 Tahun 2004)**

Atas kehendak Subseksyen 6, Seksyen 8 Enakmen Fatwa 2004, Tuan Yang Terutama En. No. 7 tahun 2004. Yang di-Pertua Negeri Sabah dengan ini memperkenankan Fatwa-Fatwa yang telah disediakan oleh Majlis Fatwa Negeri Sabah berkuat kuasa mulai 13 Disember 2006 mengenai:-

- (i) Keputusan Majlis Fatwa Negeri Sabah “Usaha-usaha menghidupkan semula Al-Arqam melalui syarikat Rufaqa Corporation Sdn. Bhd. (SRC) dan rangkaian syarikatnya”;
- (ii) Keputusan Majlis Fatwa Negeri Sabah mengenai buku “Abuya Ashaari Muhammad pemimpin paling ajaib di zamannya”;
- (iii) Keputusan Majlis Fatwa Negeri Sabah “Ajaran Qadiani”.

Diperkenankan,

TUN DATUK SERI PANGLIMA HAJI AHMADSHAH BIN ABDULLAH,
Tuan Yang Terutama Yang di-Pertua Negeri Sabah.

**KEPUTUSAN MAJLIS FATWA NEGERI SABAH
“USAHA-USAHA MENGHIDUPKAN SEMULA AL-ARQAM MELALUI
SYARIKAT RUFQA’ CORPORATION SDN. BHD. (SRC) DAN RANGKAIAN
SYARIKAT GABUNGANNYA”**

Muzakarah Jawatankuasa Majlis Fatwa Negeri Sabah, bil 3/2006 telah bersidang pada 13 Disember 2006 Miladiah/22 Zulkaedah 1427 Hijrah, bertempat di Bilik Mesyuarat, Pejabat Mufti Negeri Sabah, Kota Kinabalu, Sabah bagi membincangkan mengenai perkara “USAHA-USAHA MENGHIDUPKAN SEMULA AL-ARQAM MELALUI SYARIKAT RUFQA’ CORPORATION SDN. BHD. (SRC) DAN RANGKAIAN SYARIKAT GABUNGANNYA” dan telah bersetuju memutuskan untuk diwartakan di Negeri Sabah bahawa:

Ajaran, pegangan dan fahaman yang dibawa dan dipegang oleh ahli jemaah Syarikat Ruffaqa' Corporation Sdn. Bhd. (SRC) dan rangkaian syarikat gabungannya adalah menyeleweng daripada ajaran Islam.

Oleh yang demikian itu, Majlis Fatwa Negeri Sabah mengambil keputusan bahawa:

- (i) Mana-mana orang Islam secara individu atau berkumpulan melalui pertubuhan, persatuan atau syarikat yang menjadi ahli jemaah atau pengikut Syarikat Ruffaqa' Corporation Sdn. Bhd. (SRC) dan rangkaian syarikat gabungannya adalah mengamalkan ajaran, pegangan dan fahaman yang menyeleweng daripada ajaran Islam;
- (ii) Mana-mana orang Islam secara individu atau berkumpulan melalui pertubuhan, persatuan atau syarikat yang menjadi ahli jemaah atau pengikut Syarikat Ruffaqa' Corporation Sdn. Bhd. (SRC) dan rangkaian syarikat gabungannya dengan berselindung di sebalik apa-apa aktiviti ekonomi, perniagaan, pendidikan, kesenian, perubatan, pembinaan, pertanian, perladangan, telekomunikasi atau apa-apa aktiviti lain yang berhubungkait dengan SRC dan apa-apa ajaran yang mempunyai unsur-unsur persamaan dengan ajaran, pegangan dan fahaman kumpulan al-Arqam, adalah mengamalkan ajaran pegangan dan fahaman yang menyeleweng daripada ajaran Islam;
- (iii) Mana-mana orang Islam secara individu atau berkumpulan melalui pertubuhan, persatuan atau syarikat yang cuba menghidupkan kembali ajaran dan fahaman Kumpulan al-Arqam sama ada melalui Syarikat Ruffaqa' Corporation Sdn. Bhd. (SRC), rangkaian syarikat gabungannya atau mana-mana pertubuhan, persatuan atau syarikat yang mempunyai unsur-unsur persamaan dengan ajaran, pegangan dan fahaman Kumpulan al-Arqam adalah mengamalkan ajaran, pegangan dan fahaman yang menyeleweng daripada ajaran Islam;
- (iv) Mana-mana orang Islam secara individu atau berkumpulan melalui pertubuhan, persatuan atau syarikat yang mengamalkan ajaran, pegangan dan fahaman yang disebut di dalam subperenggan 3(i), (ii) dan (iii) adalah mengamalkan ajaran, pegangan dan fahaman yang bertentangan dengan akidah Ahli Sunah Waljamaah;
- (v) Apa-apa variasi, versi, bentuk atau cabang mana-mana ajaran, pegangan atau fahaman Kumpulan al-Arqam dan ajaran, pegangan atau fahaman ahli jemaah SRC atau apa-apa ajaran, pegangan atau fahaman kumpulan baru yang mempunyai persamaan dengan unsur-unsur ajaran, pegangan dan fahaman Kumpulan al-Arqam dan ahli jemaah SRC adalah bertentangan dengan akidah Ahli Sunah Waljamaah dan menyeleweng daripada ajaran Islam; atau
- (vi) Apa-apa jua bahan publisiti yang menonjolkan atau menghidupkan ajaran Kumpulan al-Arqam dan ajaran, pegangan atau fahaman ahli jemaah SRC atau apa-apa ajaran, pegangan atau fahaman kumpulan baru yang mempunyai persamaan dengan unsur-unsur ajaran, pegangan dan fahaman kumpulan al-Arqam dan ahli jemaah SRC dalam apa jua bentuk penerbitan dan cetakan adalah diharamkan.

ENAKMEN FATWA 2004 - (*samb.*)

Keputusan ini dibuat pada 13 Disember 2006 Miladiah/22 Zulkaedah 1427 Hijrah.

S.S DATUK HAJI AHMAD ALAWI HAJI ADNAN,
Mufti Kerajaan Negeri Sabah merangkap
Pengerusi Majlis Fatwa Negeri Sabah.

KEPUTUSAN MAJLIS FATWA NEGERI SABAH
MENGENAI BUKU “ABUYA ASHAARI MUHAMMAD - PEMIMPIN PALING
AJAIB DI ZAMANNYA”

Muzakarah Jawatankuasa Majlis Fatwa Negeri Sabah, bil 3/2006 telah bersidang pada 13 - 14 Disember 2006 Miladiah/22 - 23 Zulkaedah 1427 Hijrah, bertempat di Bilik Mesyuarat, Pejabat Mufti Negeri Sabah, Kota Kinabalu, Sabah bagi membincangkan mengenai perkara “BUKU ABUYA ASHAARI MUHAMMAD - PEMIMPIN PALING AJAIB DI ZAMANNYA” dan telah bersetuju memutuskan untuk diwartakan di Negeri Sabah bahawa:

- (a) Buku “Abuya Ashaari Muhammad - Pemimpin Paling Ajaib di Zamannya” adalah mengandungi ajaran-ajaran dan fahaman-fahaman yang bertentangan dengan aqidah dan syariah Islamiah serta mengelirukan masyarakat Islam oleh itu adalah diharamkan.
- (b) Bahawa pengharaman ini meliputi apa-apa terbitan sama ada dicetak, ditaip, dituliskan atau dikeluarkan dengan apa-apa cara lain dan apa-apa bentuk keluaran ulangannya dan termasuklah apa-apa filem seperti wayang gambar, pita rakaman, cakera padat, cakera laser atau sebuah rekod walau bagaimanapun ianya dibuat, dari suatu imej berdasarkan penglihatan, yang mana adalah sebuah rekod yang mampu digunakan sebagai suatu alat menayangkan isi kandung buku di (a) di atas untuk dibaca, dilihat atau didengar.

Orang-orang Islam adalah dilarang memiliki, menyimpan, mencetak, menjual termasuk mengedarkan untuk dijual apa-apa terbitan berkenaan isi kandung buku di (a) di atas.

Keputusan ini dibuat pada 13 Disember 2006 Miladiah/22 Zulkaedah 1427 Hijrah.

S.S DATUK HAJI AHMAD ALAWI HAJI ADNAN,
Mufti Kerajaan Negeri Sabah merangkap
Pengerusi Majlis Fatwa Negeri Sabah.

KEPUTUSAN MAJLIS FATWA NEGERI SABAH
“AJARAN QADIANI”

Muzakarah Jawatankuasa Majlis Fatwa Negeri Sabah, bil 3/2006 telah bersidang pada 13 - 14 Disember 2006 Miladiah/22 - 23 Zulkaedah 1427 Hijrah, bertempat di Bilik Mesyuarat, Pejabat Mufti Negeri Sabah, Kota Kinabalu, Sabah bagi membincangkan mengenai perkara “AJARAN QADIANI” dan telah bersetuju memutuskan untuk diwartakan di Negeri Sabah bahawa:

- (a) Ajaran Qadiani adalah ajaran sesat dan boleh membawa kepada murtad. Mana-mana orang Islam yang terlibat dengannya boleh menjadi murtad. Oleh itu, umat Islam adalah dilarang dan haram melibatkan diri dengannya dan siapa yang telah terlibat hendaklah segera keluar dan bertaubat.
- (b) Bahawa pengharaman ini meliputi:
 - (i) Apa-apa variasi, versi, bentuk atau cabang mana-mana ajaran tersebut di (a) di atas, dan termasuk apa-apa pegangan ideologi, falsafah atau sistem amalan yang tidak diakui dan bertentangan dengan syariat Islam dan pegangan oleh Ahli Sunah Waljamaah;
 - (ii) Apa-apa bahan publisiti termasuklah apa-apa terbitan sama ada yang dicetak, bertulis, ditaip atau dikeluarkan dengan apa-apa cara lain dan apa-apa bentuk untuk dibaca, dilihat atau didengar yang berkaitan dengan ajaran di (a) di atas.

Oleh itu, umat Islam adalah dilarang mengamal ajaran, pegangan dan fahaman Ajaran Qadiani, menjadi ahli, mengetuai, memimpin, memberi ceramah, mengadakan kelas pendidikan dan pembelajaran, mengadakan apa-apa aktiviti ekonomi, sosial, program persembahan kesenian dan kebudayaan dan aktiviti-aktiviti lain yang bertujuan untuk menghidup, menyebarkan dan mengembangkan ajaran ini.

Orang-orang Islam adalah juga dilarang memiliki, menyimpan, mencetak, menjual termasuk mengedarkan filem, rakaman audio, pamflet, buku-buku, majalah atau apa-apa terbitan, risalah dan apa-apa dokumen, menggunakan sebarang bentuk lambang, rajah atau tanda-tanda yang boleh mengaitkan ajaran Qadiani dengan ajaran Islam.

Diperbuat di Kota Kinabalu pada 13 Disember 2006 Miladiah/22 Zulkaedah 1427 Hijrah.

S.S DATUK HAJI AHMAD ALAWI HAJI ADNAN,
Mufti Kerajaan Negeri Sabah merangkap
Pengerusi Majlis Fatwa Negeri Sabah.

No. 451

[No. JKM[S]: 100-6/4 Klt. 4 (53)]

SABAH, MALAYSIA
HARI-HARI KELEPASAN AM TAHUN 2008
BAGI NEGERI SABAH

Hari Tahun Baru	Selasa	1 Januari
Awal Muharam (Maal Hijrah) 1429H	Khamis	10 Januari
Tahun Baru Cina (2 hari)	Khamis dan Jumaat	7 dan 8 Februari
Hari Keputeraan Nabi Muhammad SAW	Khamis	20 Mac
Hari Good Friday	Jumaat	21 Mac
Hari Pekerja	Khamis	1 Mei
Hari Wesak (Hari Buddha)	Isnin	19 Mei
Pesta Kaamatan (2 hari) (Pesta Menuai)	Jumaat dan Sabtu	30 dan 31 Mei
Hari Keputeraan Seri Paduka Baginda Yang di-Pertuan Agong	Sabtu	7 Jun
Hari Kebangsaan	Ahad	31 Ogos
Hari Malaysia dan Hari Jadi TYT Yang di-Pertua Negeri Sabah	Selasa	16 September
Hari Raya Puasa* (2 hari)	Rabu dan Khamis	1 dan 2 Oktober
Hari Deepavali	Isnin	27 Oktober
Hari Raya Qurban*	Isnin	8 Disember
Hari Krismas	Khamis	25 Disember
Awal Muharam (Maal Hijrah) 1430H	Isnin	29 Disember

* Tertakluk kepada perubahan.

Peringatan: Apabila Hari Kelepasan itu jatuh pada Hari Kelepasan Mingguan, maka hari itu digantikan dengan hari esoknya, dan jika hari kemudiannya pula sedia menjadi Hari Kelepasan, maka hari yang berikutnya dijadikan Hari Kelepasan Am.

No. 452

[No. JKM. PHB. 600-2/82 (85)]

ORDINAN PENGAMBILAN TANAH

Bab 69

PEMBERITAHUAN DI BAWAH SEKSYEN 4

Bahawasanya Yang di-Pertua Negeri berpendapat bahawa mana-mana tanah yang ditunjukkan atas Pelan No. JTSB-1989-LA01G, JTSB-1989-LA02A, JTSB-1989-LA03B dan JTSB-1989-LA04 mungkin akan dikehendaki bagi suatu maksud awam, iaitu bagi Pembinaan Paip Penyaluran Gas dari Sabah ke Sempadan Sarawak (SSGP), Daerah Papar; Bab 69 oleh yang demikian, pada menjalankan kuasa-kuasa yang diberikan kepadanya oleh seksyen 4 Ordinan Pengambilan Tanah, Yang di-Pertua Negeri dengan ini mengumumkan bahawa tanah yang dinyatakan di dalam Jadual bersama dengan ini mungkin dikehendaki bagi maksud yang pada pendapat Yang di-Pertua Negeri adalah suatu maksud awam.

Pelan yang disebut di atas boleh diperiksa di pejabat Pengarah Tanah dan Ukur, Kota Kinabalu, atau di pejabat Penolong Pemungut Hasil Tanah, Papar, pada waktu pejabat.

JADUAL

<i>Bil.</i>	<i>Pemilik</i>	<i>No. Hakmilik</i>	<i>Luas Kawasan Hakmilik (Ekar)</i>	<i>Tempat</i>	<i>Anggaran Luas Kawasan Yang Hendak Diambil (Ekar)</i>
1.	Noraida Ismail	NT. 023113617	11.000	Kampung Lanas	3.101
2.	Pembinaan Kekal Mewah Realty Sdn. Bhd.	CL. 025282571	19.610	Papar	1.619
3.	Tan Sang Yen	NT, 023113653	10.780	Lanas	0.961
4.	Patricia Adeline Sinidol @ Patmawati	NT. 023113662	11.960	„	1.072
5.	Chong Lee Seong	NT. 023126936	7.350	„	0.870
6.	Chua Chu Kang @ Chua Chee Kang	NT. 023935677	5.687	„	1.233
7.	Ag. Damit b. Matusin @ Ag. Amit	NT. 023936263	6.937	Kimanis	0.128
8.	Kamaruddin Lingam	NT. 023935659	8.075	„	1.226
9.	Matwali Lodjim	NT. 023093183	5.710	„	0.324
10.	Kamaruddin Lingam	NT. 023089947	9.500	Kampung Lanas	1.779
11.	Chua Chu Kang @ Chua Chee Kang	NT. 023089992	7.260	Kimanis	0.882

ORDINAN PENGAMBILAN TANAH - (*samb.*)JADUAL - (*samb.*)

<i>Bil.</i>	<i>Pemilik</i>	<i>No. Hakmilik</i>	<i>Luas Kawasan Hakmilik (Ekar)</i>	<i>Tempat</i>	<i>Anggaran Luas Kawasan Yang Hendak Diambil (Ekar)</i>
12.	Seberun b. Abd. Kadir Wan Mahmood b. Wan Seman Ag. Masa b. Hj. Gama @ Ag. Musa b. Hj. Gan	NT. 023089983	10.450	Kampung Lanas	0.097
13.	Kejora Meranti Sdn. Bhd.	CL. 025347013	8.431	Kimanis	0.919
14.	Dang Piut bt. Omar Ag. Hussin b. Omar Dang Kiah bt. Omar Ag. Abd. b. Omar Dang Jijah bt. Omar	NT. 023930323	1.250	„	1.265
15.	Japar b. Ag. Damit Ibrahim b. Tassim Musa b. Suhib Haisah bt. Omar	NT. 023082822	9.690	„	1.352
16.	Osman b. Japar Normah bt. Sulaiman Damin b. Jaafar Mariam bt. Jaafar Burut b. Jaffar Nanak b. Jaafar	NT. 023082859	9.350	„	1.268
17.	Ag. Omar b. Ag. Jaludin	NT. 023082877	3.250	„	0.460
18.	Limah bt. Madaut	NT. 023935891	2.500	„	0.222
19.	Ag. Omar b. Ag. Jaludin	NT. 023083212	1.020	„	0.465
20.	Sanip b. Amir	NT. 023234960	0.566	„	0.301
21.	Fatimah bt. Ismail	NT. 023930163	1.593	„	0.776
22.	Jaimah bt. Zulkifli Badar b. Ag. Ali Mahli b. Mokti Bujang b. Mokti	NT. 023930154	3.275	„	0.217
23.	Ag. Amat b. Gador	NT. 023930289	0.425	„	0.341
24.	Ag. Amat b. Gador	NT. 023936003	0.125	„	0.041
25.	Ag. Amat b. Gador	NT. 023930270	1.406	„	0.082

JADUAL - (samb.)

<i>Bil.</i>	<i>Pemilik</i>	<i>No. Hakmilik</i>	<i>Luas Kawasan Hakmilik (Ekar)</i>	<i>Tempat</i>	<i>Anggaran Luas Kawasan Yang Hendak Diambil (Ekar)</i>
26.	Ag. Daud b. Chuchu Ag. Tuah b. Chuchu Dang Sumah bt. Hj. Chuchu Salamah bt. Chuchu	NT. 023930690	3.337	Berunai	0.015
27.	Dg. Damit bt. Amat Ag. Daud b. Ag. Assan Ismail b. Ag. Amat Matusin b. Ag. Tangah @ Tuah	NT. 023930716	4.137	,,	0.660
28.	Ag. Amat b. Gador	NT. 023935935	3.000	Papar	0.554
29.	Amat b. Lamit Dg. Jamaiah bt. Adanan @ Jamilah Ag. Bakar b. Lamit Maimunah bt. Lamit	NT. 023930734	9.100	,,	1.483
30.	Ag. Bakar b. Lamit @ Kalon Hussin b. Liomar	NT. 023078631	2.531	Kimanis	0.282
31.	Borneo Samudera Sdn. Bhd.	CL. 025026779	5000.000	,,	11.527
32.	CH & Sons Develop- ment Sdn. Bhd.	CL. 025331686	98.990	,,	5.639
33.	Rembumi Sdn. Bhd.	CL. 025331702	98.101	,,	4.705
34.	Ag. Bujang Ag. Gador	FR. 024052659	3.961	Kampung Ulu Mandahan	0.642
35.	Ag. Md. Arsad b. Ag. Bakar Pg. Wasly @ Wasly b. Pg. Bakar Ag. Talib b. Pg. Bakar	FR. 024052668	5.849	,,	0.813
36.	Banus Soinggun	FR. 024052499	1.688	Ulu Mandahan	0.033
37.	Ag. Lahap b. Pg. Bakar	FR. 024047845	2.118	Kampung Nyaris-Nyaris	0.073
38.	Dg. Kirah bt. Ag. Bakar	FR. 024047854	1.680	,,	0.169
39.	Dg. Luyah bt. Jalip	FR. 024047863	1.809	,,	0.306

ORDINAN PENGAMBILAN TANAH - (*samb.*)JADUAL - (*samb.*)

<i>Bil.</i>	<i>Pemilik</i>	<i>No. Hakmilik</i>	<i>Luas Kawasan Hakmilik (Ekar)</i>	<i>Tempat</i>	<i>Anggaran Luas Kawasan Yang Hendak Diambil (Ekar)</i>
40.	Pg. Bakar b. Ag. Ismail	FR. 024047872	3.521	Kampung Nyaris-Nyaris	0.620
41.	Apsah bt. Bidin	FR. 024047881	1.750	„	0.294
42.	Ag. Hamid b. Hj. Osman	FR. 024047989	2.283	„	1.139
43.	Fatimah bt. Jalil	NT. 023224455	3.960	„	0.400
44.	Ibrahim b. Omar	NT. 023201952	4.141	„	1.656
45.	Ayub b. Ag. Ahmad Mohd. Tahir @ Raimi b. Mohd. Zamzam Abdullah b. Ag. Ahmad	NT. 023225292	2.155	„	0.739
46.	Abd. Ghani b. Ag. Ahmad	NT. 023225283	2.481	„	0.717
47.	Amat b. Rapie Darrusman Mohd. Noeri	NT. 023225238	1.932	„	0.722
48.	Aminah bt. Ag. Ahmad	NT. 023225229	1.806	„	0.697
49.	Jainab bt. Bubin	NT. 023201792	2.755	„	0.937
50.	Motosin @ Matusin b. Mat Kassim	NT. 023210291	3.521	„	0.052
51.	Maimunah bt. Jamudin	NT. 023234522	1.999	„	0.235
52.	Aisah bt. Jalil	NT. 023209985	3.225	„	0.067
53.	Taisah bt. Aman	NT. 023209976	1.937	„	0.415
54.	Noriah Hj. Ahmad	NT. 023209967	2.088	„	0.588
55.	Asmah Hj. Ahmad	NT. 023209958	1.992	„	0.571
56.	Mahmud Sili	NT. 023209949	3.837	„	0.035
57.	Wong Nyuk Lan	CL. 025336270	8.315	Bongawan	2.076
58.	Yapp Fook Sin @ Peter Yapp	CL. 025336261	3.803	„	0.403
59.	Azizah bt. Yusof Jailah bt. Yusof	NT. 023189077	7.875	„	1.290

JADUAL - (samb.)

<i>Bil.</i>	<i>Pemilik</i>	<i>No. Hakmilik</i>	<i>Luas Kawasan Hakmilik (Ekar)</i>	<i>Tempat</i>	<i>Anggaran Luas Kawasan Yang Hendak Diambil (Ekar)</i>
60.	Azizah bt. Osup	NT. 023187966	3.118	Bongawan	1.218
61.	Ag. Kasip Ag. Ismail Ag. Gador Ag. Mail Pg. Bakar b. Ag. Ismail	NT. 023187975	3.123	„	0.089
62.	Jaafar b. Kachi	NT. 023188025	3.917	„	1.198
63.	Osman b. Tahir Fatmah bt. Hassan	NT. 023910223	1.343	„	0.082
64.	Dullah b. Marsat Yusof b. Marsat Jijah bt. Kassim Jamilah bt. Abdu Razak Jijah bt. Marsat	NT. 023188016	1.838	„	0.255
65.	Ali b. Japar Yahya b. Sulaiman Dg. Ismail bt. Pg Ismail Mohd. Tahir b. Gani	NT. 023188196	2.990	„	1.028
66.	Buntar bt. Yusop Salamah bt. Abdullah Abdullah b. Muhamad Pesah bt. Osop	NT. 023912281	2.081	Lamagar	0.613
67.	Tiaja b. Abid	NT. 023912290	0.606	„	0.272
68.	Sisilakir b. Budin	NT. 023911631	24.662	Bongawan	1.082
69.	Chin Vui Fong Chin Siong Fong @ Robert Chin Chin Nyen Fong @ Ah Foh Chin Ken Fong Chin Shi Fong @ Chin Nyuk On	CL. 025017529	27.613	„	1.161
70.	Soh Tiong Lee	NT. 023913617	9.000	„	0.116
71.	Chin Le Ju Chin Li Ann Chin Li Lah Li Ca Chin Chin Lee Su	CL. 025061483	11.825	„	0.966

ORDINAN PENGAMBILAN TANAH - (*samb.*)JADUAL - (*samb.*)

<i>Bil.</i>	<i>Pemilik</i>	<i>No. Hakmilik</i>	<i>Luas Kawasan Hakmilik (Ekar)</i>	<i>Tempat</i>	<i>Anggaran Luas Kawasan Yang Hendak Diambil (Ekar)</i>
72.	Chin Wan Fong Vun Fui Kyen Hin Yen Fong	CL. 025061509	15.131	Bongawan	0.172
73.	Matusin b. Ibrahim	NT. 023153460	5.080	,,	1.045
74.	Jaliha bt. Ali	NT. 023100914	6.720	,,	1.097
75.	Ag. Tuah b. Pg. Bakar	NT. 023100923	2.810	,,	0.489
76.	Musa b. Jaafar	NT. 023100932	3.340	,,	0.230
77.	Ag. Ismail b. Pg. Labab	NT. 023127282	3.300	,,	0.353
78.	Asin b. Tahir	NT. 023100745	5.770	Gantua, Bongawan	1.030
79.	Ag. Ab. Rahman b. Amp. Bakar	NT. 023100736	5.680	,,	0.922
80.	Basar b. Jamudin Jaludin b. Kamarudin	NT. 023100727	10.810	,,	0.343
81.	Awang Hidup b. Hj. Ag. Abas	NT. 023127317	9.840	,,	1.245
82.	Awang Hidup b. Hj. Ag. Abas	NT. 023127326	10.500	Gantua	1.112
83.	Jamaludin b. Mail	NT. 023127335	7.010	Gantua, Bongawan	1.058
84.	Akup b. Dullah	NT. 023127344	4.510	,,	0.022
85.	Bulan @ Zainab bt. Ismail	NT. 023185480	14.043	Bongawan	2.002
86.	Ab. Wahid b. Ag. Bakar Pg. Bakar b. Ag. Ismail Ag. Lahap b. Ag. Bakar @ Ag. Syairin Ag. Md. Arsad b. Ag. Bakar Ag. @ Pg. Ismail b. Ag. @ Pg. Bakar	NT. 023127399	11.620	Gantua	2.538
87.	Aminah @ Bibiana bt. Idris	NT. 023127380	8.860	Kampung Gantua	0.988

JADUAL - (samb.)

<i>Bil.</i>	<i>Pemilik</i>	<i>No. Hakmilik</i>	<i>Luas Kawasan Hakmilik (Ekar)</i>	<i>Tempat</i>	<i>Anggaran Luas Kawasan Yang Hendak Diambil (Ekar)</i>
88.	Jamilah bt. Abdul Razak Taisah bt. Ajak Latip b. Ajak @ Razak Kiah bt. Razak Saipah bt. Ajak	NT. 023143017	15.200	Kampung Gantau	0.568
89.	Yaakup b. Patra Edris b. Patra Norhayati Patra Selamah bt. Patra Abdul Kepli Patra Ali b. Patra Aminah bt. Patra Tahir b. Patera Ahmad b. Patra Norkamariah Patra Rosni bt. Patra Kasim b. Petra Shahrizah bt. Patra	NT. 023135097	13.070	„	2.397
90.	Masri b. Salleh	NT. 023189219	9.279	Sungai Damit Bongawan	0.988
91.	Siti Salmiah Samaie Osman b. Ahmad Siti Salmiah Samaie	NT. 023205469	7.690	Kampung Kumpat	0.988
92.	Dg. Tiarah bt. Ismayi Siti Salmiah bt. Hj. Samaie A. Tuah b. Ismayi Sjn. Mejar Hassan b. Samaye	NT. 023205503	8.631	„	0.890
93.	Onong bt. Mungkim	NT. 023193973	12.570	Kampung Kompat	1.730
94.	Hwa Fui Ching @ Inti Ahan @ Lucy Fahauran @ Nancy bt. Ahan Hwa Chen Chee b. Ahan @ Peter Hwa Chia Han @ John b. Ahan Farijah @ Luly bt. Ahan Voo Kyun Yin	NT. 023201345	13.047	„	1.680

ORDINAN PENGAMBILAN TANAH - (*samb.*)JADUAL - (*samb.*)

<i>Bil.</i>	<i>Pemilik</i>	<i>No. Hakmilik</i>	<i>Luas Kawasan Hakmilik (Ekar)</i>	<i>Tempat</i>	<i>Anggaran Luas Kawasan Yang Hendak Diambil (Ekar)</i>
95.	Hwa Fui Ching @ Inti Ahan @ Lucy Fahauran @ Nancy bt. Ahan Hwa Chee Chee b. Ahan @ Peter Hwa Chia Han @ John b. Ahan Farijah @ Luly bt. Ahan Ahan b. Mungkim	NT. 023201336	11.560	Kampung Kumpat	1.112
96.	Rainih bt. Adou @ Udong	NT. 023201327	9.966	,,	0.395
97.	Awong b. Mungkin	NT. 024047532	7.381	Sungai Damit	1.730
98.	Josephine bt. Simok	NT. 023148718	8.330	,,	0.198
99.	.Gihon b. Antalu	NT. 023133922	5.360	Bongawan	0.988

Bertarikh di Kota Kinabalu, pada 23 Ogos 2007.

Dengan Perintah Tuan Yang Terutama,

DATUK SERI MUSA HAJI AMAN,
Ketua Menteri Sabah.

[No. JKM. PHB. 600-2/82 (85)]

THE LAND ACQUISITION ORDINANCE

Cap. 69

NOTIFICATION UNDER SECTION 4

Whereas it appears to the Yang di-Pertua Negeri that any land as shown on Plan No. JTSB-1989-LA01G, JTSB-1989-LA02A, JTSB-1989-LA03B and JTSB-1989-LA04 is likely to be required for a public purpose, that is to say for the Construction of Gas Pipelines from Sabah to the Sarawak Border (SSGP), District of Papar; now, therefore, in exercise of the powers conferred upon him by section 4 of the Land Acquisition Ordinance, the Yang di-Pertua Negeri hereby notifies that all the

Cap. 69

land set out in the Schedule hereto is likely to be required for a purpose, which in the opinion of the Yang di-Pertua Negeri is a public purpose.

Plan referred to above may be inspected at the office of the Director of Lands and Surveys, Kota Kinabalu, or the office of the Assistant Collector of Land Revenue, Papar, during normal office hours.

SCHEDULE

<i>No.</i>	<i>Owner(s)</i>	<i>Title No.</i>	<i>Area on Title in Acre(s)</i>	<i>Locality</i>	<i>Approximate Area to be Acquired in Acre(s)</i>
1.	Noraida Ismail	NT. 023113617	11.000	Kampung Lanas	3.101
2.	Pembinaan Kekal Mewah Realty Sdn. Bhd.	CL. 025282571	19.610	Papar	1.619
3.	Tan Sang Yen	NT. 023113653	10.780	Lanas	0.961
4.	Patricia Adeline Sinidol @ Patmawati	NT. 023113662	11.960	„	1.072
5.	Chong Lee Seong	NT. 023126936	7.350	„	0.870
6.	Chua Chu Kang @ Chua Chee Kang	NT. 023935677	5.687	„	1.233
7.	Ag. Damit b. Matusin @ Ag. Amit	NT. 023936263	6.937	Kimanis	0.128
8.	Kamaruddin Lingam	NT. 023935659	8.075	„	1.226
9.	Matwali Lodjim	NT. 023093183	5.710	„	0.324
10.	Kamaruddin Lingam	NT. 023089947	9.500	Kampung Lanas	1.779
11.	Chua Chu Kang @ Chua Chee Kang	NT. 023089992	7.260	Kimanis	0.882
12.	Seberun b. Abd. Kadir Wan Mahmood b. Wan Seman Ag. Masa b. Hj. Gama @ Ag. Musa b. Hj. Gan	NT. 023089983	10.450	Kampung Lanas	0.097
13.	Kejora Meranti Sdn. Bhd.	CL. 025347013	8.431	Kimanis	0.919
14.	Dang Piut bt. Omar Ag. Hussin b. Omar Dang Kiah bt. Omar Ag. Abd. b. Omar Dang Jijah bt. Omar	NT. 023930323	1.250	„	1.265

THE LAND ACQUISITION ORDINANCE - (cont.)

SCHEDULE - (cont.)

No.	Owner(s)	Title No.	Area on Title in Acre(s)	Locality	Approximate Area to be Acquired in Acre(s)
15.	Japar b. Ag. Damit Ibrahim b. Tassim Musa b. Suhib Haisah bt. Omar	NT. 023082822	9.690	Kimanis	1.352
16.	Osman b. Japar Normah bt. Sulaiman Damin b. Jaafar Mariam bt. Jaafar Burut b. Jaffar Nanak b. Jaafar	NT. 023082859	9.350	,,	1.268
17.	Ag. Omar b. Ag. Jaludin	NT. 023082877	3.250	,,	0.460
18.	Limah bt. Madaut	NT. 023935891	2.500	,,	0.222
19.	Ag. Omar b. Ag. Jaludin	NT. 023083212	1.020	,,	0.465
20.	Sanip b. Amir	NT. 023234960	0.566	,,	0.301
21.	Fatimah bt. Ismail	NT. 023930163	1.593	,,	0.776
22.	Jaimah bt. Zulkifli Badar b. Ag. Ali Mahli b. Mokti Bujang b. Mokti	NT. 023930154	3.275	,,	0.217
23.	Ag. Amat b. Gador	NT. 023930289	0.425	,,	0.341
24.	Ag. Amat b. Gador	NT. 023936003	0.125	,,	0.041
25.	Ag. Amat b. Gador	NT. 023930270	1.406	,,	0.082
26.	Ag. Daud b. Chuchu Ag. Tuah b. Chuchu Dang Sumah bt. Hj. Chuchu Salamah bt. Chuchu	NT. 023930690	3.337	Berunai	0.015
27.	Dg. Damit bt. Amat Ag. Daud b. Ag. Assan Ismail b. Ag. Amat Matusin b. Ag. Tangah @ Tuah	NT. 023930716	4.137	,,	0.660
28.	Ag. Amat b. Gador	NT. 023935935	3.000	Papar	0.554

SCHEDULE - (cont.)					
<i>No.</i>	<i>Owner(s)</i>	<i>Title No.</i>	<i>Area on Title in Acre(s)</i>	<i>Locality</i>	<i>Approximate Area to be Acquired in Acre(s)</i>
29.	Amat b. Lamit Dg. Jamaiah bt. Adanan @ Jamilah Ag. Bakar b. Lamit Maimunah bt. Lamit	NT. 023930734	9.100	Papar	1.483
30.	Ag. Bakar b. Lamit @ Kalon Hussin b. Liomar	NT. 023078631	2.531	Kimanis	0.282
31.	Borneo Samudera Sdn. Bhd.	CL. 025026779	5000.000	„	11.527
32.	CH & Sons Develop- ment Sdn. Bhd.	CL. 025331686	98.990	„	5.639
33.	Rembumi Sdn. Bhd.	CL. 025331702	98.101	„	4.705
34.	Ag. Bujang Ag. Gador	FR. 024052659	3.961	Kampung Ulu Mandahan	0.642
35.	Ag. Md. Arsad b. Ag. Bakar Pg. Wasly @ Wasly b. Pg. Bakar Ag. Talib b. Pg. Bakar	FR. 024052668	5.849	„	0.813
36.	Banus Soinggung	FR. 024052499	1.688	Ulu Mandahan	0.033
37.	Ag. Lahap b. Pg. Bakar	FR. 024047845	2.118	Kampung Nyaris-Nyaris	0.073
38.	Dg. Kirah bt. Ag. Bakar	FR. 024047854	1.680	„	0.169
39.	Dg. Luyah bt. Jalip	FR. 024047863	1.809	„	0.306
40.	Pg. Bakar b. Ag. Ismail	FR. 024047872	3.521	„	0.620
41.	Apsah bt. Bidin	FR. 024047881	1.750	„	0.294
42.	Ag. Hamid b. Hj. Osman	FR. 024047989	2.283	„	1.139
43.	Fatimah bt. Jalil	NT. 023224455	3.960	„	0.400
44.	Ibrahim b. Omar	NT. 023201952	4.141	„	1.656
45.	Ayub b. Ag. Ahmad Mohd. Tahir @ Raimi b. Mohd. Zamzam Abdullah b. Ag. Ahmad	NT. 023225292	2.155	„	0.739

THE LAND ACQUISITION ORDINANCE - (cont.)

SCHEDULE - (cont.)

No.	Owner(s)	Title No.	Area on Title in Acre(s)	Locality	Approximate Area to be Acquired in Acre(s)
46.	Abd. Ghani b. Ag. Ahmad	NT. 023225283	2.481	Kampung Nyaris-Nyaris	0.717
47.	Amat b. Rapie Darrusman Mohd. Noeri	NT. 023225238	1.932	„	0.722
48.	Aminah bt. Ag. Ahmad	NT. 023225229	1.806	„	0.697
49.	Jainab bt. Bubin	NT. 023201792	2.755	„	0.937
50.	Motosin @ Matusin b. Mat Kassim	NT. 023210291	3.521	„	0.052
51.	Maimunah bt. Jamudin	NT. 023234522	1.999	„	0.235
52.	Aisah bt. Jalil	NT. 023209985	3.225	„	0.067
53.	Taisah bt. Aman	NT. 023209976	1.937	„	0.415
54.	Noriah Hj. Ahmad	NT. 023209967	2.088	„	0.588
55.	Asmah Hj. Ahmad	NT. 023209958	1.992	„	0.571
56.	Mahmud Sili	NT. 023209949	3.837	„	0.035
57.	Wong Nyuk Lan	CL. 025336270	8.315	Bongawan	2.076
58.	Yapp Fook Sin @ Peter Yapp	CL. 025336261	3.803	„	0.403
59.	Azizah bt. Yusof Jailah bt. Yusof	NT. 023189077	7.875	„	1.290
60.	Azizah bt. Osup	NT. 023187966	3.118	„	1.218
61.	Ag. Kasip Ag. Ismail Ag. Gador Ag. Mail Pg. Bakar b. Ag. Ismail	NT. 023187975	3.123	„	0.089
62.	Jaafar b. Kachi	NT. 023188025	3.917	„	1.198
63.	Osman b. Tahir Fatmah bt. Hassan	NT. 023910223	1.343	„	0.082
64.	Dullah b. Marsat Yusof b. Marsat Jijah bt. Kassim Jamilah bt. Abdu Razak Jijah bt. Marsat	NT. 023188016	1.838	„	0.255

SCHEDULE - (cont.)					
<i>No.</i>	<i>Owner(s)</i>	<i>Title No.</i>	<i>Area on Title in Acre(s)</i>	<i>Locality</i>	<i>Approximate Area to be Acquired in Acre(s)</i>
65.	Ali b. Japar Yahya b. Sulaiman Dg. Ismail bt. Pg Ismail Mohd. Tahir b. Gani	NT. 023188196	2.990	Bongawan	1.028
66.	Buntar bt. Yusop Salamah bt. Abdullah Abdullah b. Muhamad Pesah bt. Osop	NT. 023912281	2.081	Lamagar	0.613
67.	Tiaja b. Abid	NT. 023912290	0.606	„	0.272
68.	Sisilakir b. Budin	NT. 023911631	24.662	Bongawan	1.082
69.	Chin Vui Fong Chin Siong Fong @ Robert Chin Chin Nyen Fong @ Ah Foh Chin Ken Fong Chin Shi Fong @ Chin Nyuk On	CL. 025017529	27.613	„	1.161
70.	Soh Tiong Lee	NT. 023913617	9.000	„	0.116
71.	Chin Le Ju Chin Li Ann Chin Li Lah Li Ca Chin Chin Lee Su	CL. 025061483	11.825	„	0.966
72.	Chin Wan Fong Yun Fui Kyen Hin Yen Fong	CL. 025061509	15.131	„	0.172
73.	Matusin b. Ibrahim	NT. 023153460	5.080	„	1.045
74.	Jaliha bt. Ali	NT. 023100914	6.720	„	1.097
75.	Ag. Tuah b. Pg. Bakar	NT. 023100923	2.810	„	0.489
76.	Musa b. Jaafar	NT. 023100932	3.340	„	0.230
77.	Ag. Ismail b. Pg. Labab	NT. 023127282	3.300	„	0.353
78.	Asin b. Tahir	NT. 023100745	5.770	Gantua, Bongawan	1.030
79.	Ag. Ab. Rahman b. Amp. Bakar	NT. 023100736	5.680	„	0.922

THE LAND ACQUISITION ORDINANCE - (cont.)

SCHEDULE - (cont.)

No.	Owner(s)	Title No.	Area on Title in Acre(s)	Locality	Approximate Area to be Acquired in Acre(s)
80.	Basar b. Jamudin Jaludin b. Kamarudin	NT. 023100727	10.810	Gantau, Bongawan	0.343
81.	Awang Hidup b. Hj. Ag. Abas	NT. 023127317	9.840	„	1.245
82.	Awang Hidup b. Hj. Ag. Abas	NT. 023127326	10.500	Gantua	1.112
83.	Jamaludin b. Mail	NT. 023127335	7.010	Gantua, Bongawan	1.058
84.	Akup b. Dullah	NT. 023127344	4.510	„	0.022
85.	Bulan @ Zainab bt. Ismail	NT. 023185480	14.043	Bongawan	2.002
86.	Ab. Wahid b. Ag. Bakar Pg. Bakar b. Ag. Ismail Ag. Lahap b. Ag. Bakar @ Ag. Syairin Ag. Md. Arsad b. Ag. Bakar Ag. @ Pg. Ismail b. Ag. @ Pg. Bakar	NT. 023127399	11.620	Gantua	2.538
87.	Aminah @ Bibiana bt. Idris	NT. 023127380	8.860	Kampung Gantua	0.988
88.	Jamilah bt. Abdul Razak Taisah bt. Ajak Latip b. Ajak @ Razak Kiah bt. Razak Saipah bt. Ajak	NT. 023143017	15.200	„	0.568
89.	Yaakup b. Patra Edris b. Patra Norhayati Patra Selamah bt. Patra Abdul Kepli Patra Ali b. Patra Aminah bt. Patra Tahir b. Patera Ahmad b. Patra Norkamariah Patra Rosni bt. Patra Kasim b. Petra Shahrizah bt. Patra	NT. 023135097	13.070	„	2.397

SCHEDULE - (cont.)

<i>No.</i>	<i>Owner(s)</i>	<i>Title No.</i>	<i>Area on Title in Acre(s)</i>	<i>Locality</i>	<i>Approximate Area to be Acquired in Acre(s)</i>
90.	Masri b. Salleh	NT. 023189219	9.279	Sungai Damit Bongawan	0.988
91.	Siti Salmiah Samaie Osman b. Ahmad Siti Salmiah Samaie	NT. 023205469	7.690	Kampung Kumpat	0.988
92.	Dg. Tiarah bt. Ismayi Siti Salmiah bt. Hj. Samaie A. Tuah b. Ismayi Sjn. Mejar Hassan b. Samaye	NT. 023205503	8.631	„	0.890
93.	Onong bt. Mungkim	NT. 023193973	12.570	Kampung Kompas	1.730
94.	Hwa Fui Ching @ Inti Ahan @ Lucy Fahauran @ Nancy bt. Ahan Hwa Chen Chee b. Ahan @ Peter Hwa Chia Han @ John b. Ahan Farijah @ Luly bt. Ahan Voo Kyun Yin	NT. 023201345	13.047	„	1.680
95.	Hwa Fui Ching @ Inti Ahan @ Lucy Fahauran @ Nancy bt. Ahan Hwa Chee Chee b. Ahan @ Peter Hwa Chia Han @ John b. Ahan Farijah @ Luly bt. Ahan Ahan b. Mungkim	NT. 023201336	11.560	„	1.112
96.	Rainih bt. Adou @ Udong	NT. 023201327	9.966	„	0.395
97.	Awong b. Mungkin	NT. 024047532	7.381	Sungai Damit	1.730
98.	Josephine bt. Simok	NT. 023148718	8.330	„	0.198
99.	Gihon b. Antalu	NT. 023133922	5.360	Bongawan	0.988

THE LAND ACQUISITION ORDINANCE - (*cont.*)

Dated at Kota Kinabalu, this 23rd day of August, 2007.

By His Excellency's Command,

DATUK SERI MUSA HAJI AMAN,
Chief Minister of Sabah.

No. 453

[No. JKM. PHB. 600-2/1/206 (17)]

ORDINAN PENGAMBILAN TANAH

Bab 69

PEMBERITAHUAN DI BAWAH SEKSYEN 4

Bahawasanya Yang di-Pertua Negeri berpendapat bahawa mana-mana tanah yang ditunjukkan atas Pelan No. P55B101-07 mungkin akan dikehendaki bagi suatu maksud awam, iaitu bagi Menaiktaraf Jalan Kepayan, Kota Kinabalu; oleh yang demikian, pada Bab 69 menjalankan kuasa yang diberikan kepadanya oleh seksyen 4 Ordinan Pengambilan Tanah, Yang di-Pertua Negeri dengan ini mengumumkan bahawa tanah yang dinyatakan di dalam Jadual bersama dengan ini mungkin dikehendaki bagi maksud yang pada pendapat Yang di-Pertua Negeri adalah suatu maksud awam.

Pelan yang disebut di atas boleh diperiksa di pejabat Pengarah Tanah dan Ukur, Kota Kinabalu, atau di pejabat Penolong Pemungut Hasil Tanah, Kota Kinabalu, pada waktu pejabat.

JADUAL

<i>Bil.</i>	<i>Pemilik</i>	<i>No. Hakmilik</i>	<i>Luas Kawasan Hakmilik (Ekar)</i>	<i>Tempat</i>	<i>Anggaran Luas Kawasan Yang Hendak Diambil (Hektar)</i>
1.	Kelab Lumba Kuda di Raja Sabah	CL. 015084321	50.410	Jalan Kepayan	2.324 (5.743 ekar)
2.	Petronas Dagangan Berhad	CL. 015130088	0.810	„	0.074 (0.183 ekar)
3.	M/S Mee Kwong Wing Kee Enterprise Sdn. Bhd.	CL. 015130097	0.720	„	0.083 (0.205 ekar)
4.	Pritam Kaur	CL. 015146817	1.070	„	0.061 (0.151 ekar)

JADUAL - (samb.)

<i>Bil.</i>	<i>Pemilik</i>	<i>No. Hakmilik</i>	<i>Luas Kawasan Hakmilik (Ekar)</i>	<i>Tempat</i>	<i>Anggaran Luas Kawasan Yang Hendak Diambil (Hektar)</i>
5.	Pritam Kaur	CL. 015146826	2.100	Jalan Kepayan	0.116 (0.287 ekar)
6.	Rupayah @ Rustinah binti Samudin	CL. 015146308	0.580	„	0.008 (0.0198 ekar)
7.	Rupayah @ Rustinah binti Samudin	CL. 015146326	0.310	„	0.047 (0.116 ekar)
8.	Shell Timur Sdn. Bhd.	TL. 017519701	0.317	„	0.073 (0.180 ekar)
9.	Port View Seafood Restaurant Sdn. Bhd.	TL. 017506982	3.300	„	1.335 (3.300 ekar) (Keseluruhan)

Bertarikh di Kota Kinabalu, pada 23 Ogos 2007.

Dengan Perintah Tuan Yang Terutama,

DATUK SERI MUSA HAJI AMAN,
Ketua Menteri Sabah.

[No. JKM. PHB. 600-2/1/206 (17)]

THE LAND ACQUISITION ORDINANCE

Cap. 69

NOTIFICATION UNDER SECTION 4

Whereas it appears to the Yang di-Pertua Negeri that any land as shown on Plan No. P55B101-07 is likely to be required for a public purpose, that is to say for the Upgrading of Jalan Kepayan, Kota Kinabalu; now, therefore, in exercise of the powers conferred upon him by section 4 of the Land Acquisition Ordinance, the Yang di-Pertua Negeri Cap. 69 hereby notifies that all the land set out in the Schedule hereto is likely to be required for a purpose, which in the opinion of the Yang di-Pertua Negeri is a public purpose.

THE LAND ACQUISITION ORDINANCE - (cont.)

Plan referred to above may be inspected at the office of the Director of Lands and Surveys, Kota Kinabalu, or the office of the Assistant Collector of Land Revenue, Kota Kinabalu, during normal office hours.

SCHEDULE

<i>No.</i>	<i>Owner(s)</i>	<i>Title No.</i>	<i>Area on Title in Acre(s)</i>	<i>Locality</i>	<i>Approximate Area to be Acquired in Hectare(s)</i>
1.	Kelab Lumba Kuda di Raja Sabah	CL. 015084321	50.410	Jalan Kepayan	2.324 (5.743 acres)
2.	Petronas Dagangan Berhad	CL. 015130088	0.810	„	0.074 (0.183 acre)
3.	M/S Mee Kwong Wing Kee Enterprise Sdn. Bhd.	CL. 015130097	0.720	„	0.083 (0.205 acre)
4.	Pritam Kaur	CL. 015146817	1.070	„	0.061 (0.151 acre)
5.	Pritam Kaur	CL. 015146826	2.100	„	0.116 (0.287 acre)
6.	Rupayah @ Rustinah binti Samudin	CL. 015146308	0.580	„	0.008 (0.0198 acre)
7.	Rupayah @ Rustinah binti Samudin	CL. 015146326	0.310	„	0.047 (0.116 acre)
8.	Shell Timur Sdn. Bhd.	TL. 017519701	0.317	„	0.073 (0.180 acre)
9.	Port View Seafood Restaurant Sdn. Bhd.	TL. 017506982	3.300	„	1.335 (3.300 acres) (Whole)

Dated at Kota Kinabalu, this 23rd day of August, 2007.

By His Excellency's Command,

DATUK SERI MUSA HAJI AMAN,
Chief Minister of Sabah.

No. 454

[No. JKM. PHB. 600-1/22/3/1 (37)]

ORDINAN KERAJAAN TEMPATAN, 1961

(Ordinan No. 11 tahun 1961)

MELETAKHAK TANAH KERAJAAN PADA MAJLIS PERBANDARAN TAWAU,
DAERAH TAWAU DI BAWAH SEKSYEN 70

Pada menjalankan kuasa yang diberikan kepadanya oleh seksyen 70 Ordinan Kerajaan Tempatan 1961, Yang di-Pertua Negeri dengan ini meletakkan Tanah Kerajaan yang diperihalkan di dalam Jadual bersama dengan ini pada Majlis Perbandaran Tawau untuk Tapak Pasar Tamu.

JADUAL

<i>Tempat</i>	<i>Daerah</i>	<i>Perihal Lot Ukur Bil.</i>	<i>Bil. Pelan</i>	<i>Kawasan Lebih Kurang</i>
Merotai Besar	Tawau	10200243	10124409	0.148 hektar

Bertarikh di Kota Kinabalu, pada 23 Ogos 2007.

Dengan Perintah Tuan Yang Terutama,

DATUK SERI MUSA HAJI AMAN,
Ketua Menteri Sabah.

No. JKM. PHB. 600-1/22/3/1 (37)

THE LOCAL GOVERNMENT ORDINANCE, 1961

(Ordinance No. 11 of 1961)

VESTING OF STATE LAND TO TAWAU MUNICIPAL COUNCIL,
TAWAU DISTRICT UNDER SECTION 70

In exercise of the powers conferred upon him by section 70 of the Local Government Ordinance, 1961, the Yang di-Pertua Negeri hereby vests the State Land described in the Schedule hereto in the Tawau Municipal Council for Pasar Tamu Site.

SCHEDULE

<i>Locality</i>	<i>District</i>	<i>Description Survey Lot No.</i>	<i>Plan No.</i>	<i>Approximate Area</i>
Merotai Besar	Tawau	10200243	10124409	0.148 hectare

THE LOCAL GOVERNMENT ORDINANCE - (cont.)

Dated at Kota Kinabalu, this 23rd day of August, 2007.

By His Excellency's Command,

DATUK SERI MUSA HAJI AMAN,
Chief Minister of Sabah.

PUBLIC NOTICES**No. 455**

[No. JIM/156/H/004/175/2006]

AKTA KEBANKRAPAN, 1967

MESYUARAT AM

Nama Siberhutang: Wong Tshen Tet
No. Kad Pengenalan: 570109-12-5435/H 0236454
Alamat: Rumah No. 32, Peti Surat No. 11118,
88812 Kota Kinabalu
Perihal: -
Mahkamah: Mahkamah Tinggi, Kota Kinabalu
No. Kebankrapan: L29-07 tahun 2006
Tarikh Mesyuarat Am: 18 September 2007
Waktu: 3.00 petang
Tempat: Jabatan Insolvensi Malaysia, Kota Kinabalu
Tarikh Perintah (jika ada) bagi
Pentadbiran Terus (Seksyen 106): -
Alamat:
Jabatan Insolvensi Malaysia,
Cawangan Kota Kinabalu,
Aras 5, Blok A,
Kompleks Pentadbiran Kerajaan Persekutuan Sabah,
Jalan Sulaman, Likas,
88450 Kota Kinabalu, Sabah.

Bertarikh: 14 Ogos 2007.

NIRAN TAN KRAN,
Pengarah Insolvensi Negeri,
b.p. Ketua Pengarah Insolvensi, Malaysia.

[No. JIM/156/H/004/175/2006]

BANKRUPTCY ACT, 1967

GENERAL MEETING

Debtor's Name: Wong Tshen Tet
NRIC No.: 570109-12-5435/H 0236454
Address: House No. 32, P. O. Box No. 11118,
88812 Kota Kinabalu
Description: -
Court: High Court, Kota Kinabalu
Bankruptcy Number: L29-07 of 2006
Date of General Meeting: 18th September, 2007
Time: 3.00 p.m.
Place: Insolvency Department Malaysia, Kota Kinabalu
Date of Order (if any) for Summary
Administration (Sec. 106): -
Address:
Department of Insolvency Malaysia,
Kota Kinabalu Branch,
Level 5, Block A,
Kompleks Pentadbiran Kerajaan Persekutuan Sabah,
Jalan Sulaman, Likas,
88450 Kota Kinabalu, Sabah.
Dated: 14th August, 2007.

NIRAN TAN KRAN,
State Insolvency Director,
for Director-General of Insolvency, Malaysia.

No. 456

[No. JIM (KK) 182/2006]

AKTA KEBANKRAPAN, 1967

MESYUARAT AM

Nama Siberhutang: Henry bin Akui
No. Kad Pengenalan: H 0703576
Alamat: Rumah No. 8, Taman Istimewa,
Jalan Senduduk, Luyang,
88300 Kota Kinabalu, Sabah
Perihal: -
Mahkamah: Mahkamah Tinggi, Kota Kinabalu

PUBLIC NOTICES - (cont.)**AKTA KEBANKRAPAN, 1967 - (samb.)**

No. Kebankrapan: K29-318 tahun 2005
Tarikh Mesyuarat Am: 18 September 2007
Waktu: 2.30 petang
Tempat: Jabatan Insolvensi Malaysia, Kota Kinabalu
Tarikh Perintah (jika ada) bagi
Pentadbiran Terus (Seksyen 106): -
Alamat:
Jabatan Insolvensi Malaysia,
Cawangan Kota Kinabalu,
Aras 5, Blok A,
Kompleks Pentadbiran Kerajaan Persekutuan Sabah,
Jalan Sulaman, Likas,
88450 Kota Kinabalu, Sabah.
Bertarikh: 16 Ogos 2007.

NIRAN TAN KRAN,
Pengarah Insolvensi Negeri,
b.p. Ketua Pengarah Insolvensi, Malaysia.

[No. JIM (KK) 182/2006

BANKRUPTCY ACT, 1967**GENERAL MEETING**

Debtor's Name: Henry bin Akui
NRIC No.: H 0703576
Address: House No. 8, Taman Istimewa,
Senduduk Road, Luyang,
88300 Kota Kinabalu, Sabah
Description: -
Court: High Court, Kota Kinabalu
Bankruptcy Number: K29-318 of 2005
Date of General Meeting: 18th September, 2007
Time: 2.30 p.m.
Place: Insolvency Department Malaysia, Kota Kinabalu
Date of Order (if any) for Summary
Administration (Sec. 106): -

Address:

Department of Insolvency Malaysia,
Kota Kinabalu Branch,
Level 5, Block A,
Kompleks Pentadbiran Kerajaan Persekutuan Sabah,
Jalan Sulaman, Likas,
88450 Kota Kinabalu, Sabah.

Dated: 16th August, 2007.

NIRAN TAN KRAN,
State Insolvency Director,
for Director-General of Insolvency, Malaysia.

No. 457

[No. JIM/SDK/73504/36/2001

AKTA KEBANKRAPAN, 1967

MESYUARAT PERTAMA

Nama Siberhutang: Lim Han Kuah
No. Kad Pengenalan: 670520-12-5425/H 0671303
Alamat: Blok 16, Lot 6B, Jalan 1, Tingkat 5,
Peti Surat No. 836, 90008 Sandakan
Perihal: Tidak Bekerja
Mahkamah: Mahkamah Tinggi, Sandakan
No. Kebankrapan: S(29) 159 tahun 2001
Tarikh Mesyuarat Pertama: 24 September 2007
Waktu: 2.30 petang
Tempat: Jabatan Insolvensi Malaysia, Cawangan Sandakan
Tarikh Perintah (jika ada) bagi
Pentadbiran Terus (Seksyen 106): -
Alamat:
Jabatan Insolvensi Malaysia,
Cawangan Sandakan,
Tingkat 11, Wisma Khoo Siak Chiew,
Peti Surat No. 846, 90709 Sandakan.
Bertarikh: 10 Ogos 2007.

MOHD. SYAHRIL BIN DAUD,
Penolong Pengarah Insolvensi, Cawangan Sandakan,
b.p. Ketua Pengarah Insolvensi, Malaysia.

PUBLIC NOTICES - (cont.)

[No. JIM/SDK/73504/36/2001]

BANKRUPTCY ACT, 1967**FIRST MEETING**

Debtor's Name: Lim Han Kuah
NRIC No.: 670520-12-5425/H 0671303
Address: Block 16, Lot 6B, Jalan 1, 5th Floor,
P. O. Box No. 836, 90008 Sandakan
Description: Unemployed
Court: High Court, Sandakan
Bankruptcy Number: S(29) 159 of 2001
Date of First Meeting: 24th September, 2007
Time: 2.30 p.m.
Place: Department of Insolvency Malaysia,
Sandakan Branch
Date of Order (if any) for Summary
Administration (Section 106): -
Address:
Department of Insolvency Malaysia,
Sandakan Branch,
11th Floor, Wisma Khoo Siak Chiew,
P. O. Box No. 846, 90709 Sandakan.
Dated: 10th August, 2007.

MOHD. SYAHRIL BIN DAUD,
*Assistant Director of Insolvency, Sandakan Branch,
for Director-General of Insolvency, Malaysia.*

No. 458

[No. JIM/SDK/73504/26/2007]

AKTA KEBANKRAPAN, 1967**MESYUARAT PERTAMA**

Nama Siberhutang: Sanoi bin Yahya
No. Kad Pengenalan: 581217-12-5161/H 0457417
Alamat: No. 6, Kampung Perancangan, Beluran
Perihal: Pekebun
Mahkamah: Mahkamah Tinggi, Sandakan
No. Kebankrapan: S(29) 18 tahun 2007

Tarikh Mesyuarat Pertama: 4 September 2007
Waktu: 10.00 pagi
Tempat: Jabatan Insolvensi Malaysia, Cawangan Sandakan
Tarikh Perintah (jika ada) bagi
Pentadbiran Terus (Seksyen 106): -
Alamat:
Jabatan Insolvensi Malaysia,
Cawangan Sandakan,
Tingkat 11, Wisma Khoo Siak Chiew,
Peti Surat No. 846, 90709 Sandakan.
Bertarikh: 15 Ogos 2007.

MOHD. SYAHRIL BIN DAUD,
*Penolong Pengarah Insolvensi, Cawangan Sandakan,
b.p. Ketua Pengarah Insolvensi, Malaysia.*

[No. JIM/SDK/73504/26/2007

BANKRUPTCY ACT, 1967

FIRST MEETING

Debtor's Name: Sanoi bin Yahya
NRIC No.: 581217-12-5161/H 0457417
Address: No. 6, Kampung Perancangan, Beluran
Description: Gardener
Court: High Court, Sandakan
Bankruptcy Number: S(29) 18 of 2007
Date of First Meeting: 4th September, 2007
Time: 10.00 a.m.
Place: Department of Insolvency Malaysia,
Sandakan Branch

Date of Order (if any) for Summary
Administration (Section 106): -

Address:
Department of Insolvency Malaysia,
Sandakan Branch,
11th Floor, Wisma Khoo Siak Chiew,
P. O. Box No. 846, 90709 Sandakan.

Dated: 15th August, 2007.

MOHD. SYAHRIL BIN DAUD,
*Assistant Director of Insolvency, Sandakan Branch,
for Director-General of Insolvency, Malaysia.*

PUBLIC NOTICES - (cont.)**No. 459**

[No. JIM/SDK/73504/59/2002]

AKTA KEBANKRAPAN, 1967**MESYUARAT PERTAMA**

Nama Siberhutang: Liew Ah Moi @ Angelina Liew
No. Kad Pengenalan: 530425-12-5238/H 0028083
Alamat: Taman Sibuga, MDLB 3, Peti Surat No. 422,
Sandakan
Perihal: Tidak Bekerja
Mahkamah: Mahkamah Tinggi, Sandakan
No. Kebankrapan: S(29) 213 tahun 2001
Tarikh Mesyuarat Pertama: 4 September 2007
Waktu: 2.30 petang
Tempat: Jabatan Insolvensi Malaysia, Cawangan Sandakan
Tarikh Perintah (jika ada) bagi
Pentadbiran Terus (Seksyen 106): -
Alamat:
Jabatan Insolvensi Malaysia,
Cawangan Sandakan,
Tingkat 11, Wisma Khoo Siak Chiew,
Peti Surat No. 846, 90709 Sandakan.
Bertarikh: 16 Ogos 2007.

HENRY MELLO K.,
Pegawai Insolvensi Kanan,
b.p. Penolong Pengarah Insolvensi, Cawangan Sandakan.

[No. JIM/SDK/73504/59/2002]

BANKRUPTCY ACT, 1967**FIRST MEETING**

Debtor's Name: Liew Ah Moi @ Angelina Liew
NRIC No.: 530425-12-5238/H 0028083
Address: Taman Sibuga, MDLB 3, P. O. Box No. 422,
Sandakan
Description: Jobless
Court: High Court, Sandakan
Bankruptcy Number: S(29) 213 of 2001
Date of First Meeting: 4th September, 2007
Time: 2.30 p.m.

Place: Department of Insolvency Malaysia,
Sandakan Branch

Date of Order (if any) for Summary
Administration (Section 106): -

Address:

Department of Insolvency Malaysia,
Sandakan Branch,
11th Floor, Wisma Khoo Siak Chiew,
P. O. Box No. 846, 90709 Sandakan.

Dated: 16th August, 2007.

HENRY MELLO K.,
Senior Officer of Insolvency,
for Assistant Director of Insolvency, Sandakan Branch.

No. 460

[No. JIM/SDK/73504/60/2002

AKTA KEBANKRAPAN, 1967

MESYUARAT PERTAMA

Nama Siberhutang: Lim Boon Peng
No. Kad Pengenalan: 521226-13-5375/K 266565
Alamat: Taman Sibuga, Lorong 1, MDLB 3,
90700 Sandakan
Perihal: Tidak Bekerja
Mahkamah: Mahkamah Tinggi, Sandakan
No. Kebankrapan: S(29) 214 tahun 2001
Tarikh Mesyuarat Pertama: 10 September 2007
Waktu: 10.00 pagi
Tempat: Jabatan Insolvensi Malaysia, Cawangan Sandakan
Tarikh Perintah (jika ada) bagi
Pentadbiran Terus (Seksyen 106): -

Alamat:

Jabatan Insolvensi Malaysia,
Cawangan Sandakan,
Tingkat 11, Wisma Khoo Siak Chiew,
Peti Surat No. 846, 90709 Sandakan.

Bertarikh: 16 Ogos 2007.

HENRY MELLO K.,
Pegawai Insolvensi Kanan,
b.p. Penolong Pengarah Insolvensi, Cawangan Sandakan.

PUBLIC NOTICES - (cont.)

[No. JIM/SDK/73504/60/2002]

BANKRUPTCY ACT, 1967**FIRST MEETING**

Debtor's Name: Lim Boon Peng
NRIC No.: 521226-13-5375/K 266565
Address: Taman Sibuga, Lorong 1, MDLB 3,
90700 Sandakan
Description: Unemployed
Court: High Court, Sandakan
Bankruptcy Number: S(29) 214 of 2001
Date of First Meeting: 10th September, 2007
Time: 10.00 a.m.
Place: Department of Insolvency Malaysia,
Sandakan Branch

Date of Order (if any) for Summary
Administration (Section 106): -

Address:
Department of Insolvency Malaysia,
Sandakan Branch,
11th Floor, Wisma Khoo Siak Chiew,
P. O. Box No. 846, 90709 Sandakan.

Dated: 16th August, 2007.

HENRY MELLO K.,
Senior Officer of Insolvency,
for Assistant Director of Insolvency, Sandakan Branch.

No. 461

[No. JIM/SDK/73504/57/2000]

AKTA KEBANKRAPAN, 1967**MESYUARAT PERTAMA**

Nama Siberhutang: Chin Kon Foh
No. Kad Pengenalan: 581102-12-5049/H 0078586
Alamat: Peti Surat No. 2678, 90730 Sandakan
Perihal: Pemandu Lori
Mahkamah: Mahkamah Tinggi, Sandakan
No. Kebankrapan: S(29) 37 tahun 2000
Tarikh Mesyuarat Pertama: 10 September 2007

Waktu: 2.30 petang
Tempat: Jabatan Insolvensi Malaysia, Cawangan Sandakan
Tarikh Perintah (jika ada) bagi
Pentadbiran Terus (Seksyen 106): -
Alamat:
Jabatan Insolvensi Malaysia,
Cawangan Sandakan,
Tingkat 11, Wisma Khoo Siak Chiew,
Peti Surat No. 846, 90709 Sandakan.
Bertarikh: 20 Ogos 2007.

HENRY MELLO K.,
Pegawai Insolvensi Kanan,
b.p. Penolong Pengarah Insolvensi, Cawangan Sandakan.

[No. JIM/SDK/73504/57/2000

BANKRUPTCY ACT, 1967

FIRST MEETING

Debtor's Name: Chin Kon Foh
NRIC No.: 581102-12-5049/H 0078586
Address: P. O. Box No. 2678, 90730 Sandakan
Description: Lori Driver
Court: High Court, Sandakan
Bankruptcy Number: S(29) 37 of 2000
Date of First Meeting: 10th September, 2007
Time: 2.30 p.m.
Place: Department of Insolvency Malaysia,
Sandakan Branch

Date of Order (if any) for Summary
Administration (Section 106): -

Address:
Department of Insolvency Malaysia,
Sandakan Branch,
11th Floor, Wisma Khoo Siak Chiew,
P. O. Box No. 846, 90709 Sandakan.

Dated: 20th August, 2007.

HENRY MELLO K.,
Senior Officer of Insolvency,
for Assistant Director of Insolvency, Sandakan Branch.

PUBLIC NOTICES - (cont.)**No. 462**

[No. JIM/SDK/73504/58/2002]

AKTA KEBANKRAPAN, 1967

MESYUARAT PERTAMA

Nama Siberhutang: Mohd. Nasir bin Salahuddin
No. Kad Pengenalan: 630407-12-5427/H 0525766
Alamat: S.K. Sri Tanjung Papat II,
W.D.T. No. 771, 90009 Sandakan
Perihal: Bekerja Sendiri
Mahkamah: Mahkamah Tinggi, Sandakan
No. Kebankrapan: S(29) 209 tahun 2001
Tarikh Mesyuarat Pertama: 25 September 2007
Waktu: 2.30 petang
Tempat: Jabatan Insolvensi Malaysia, Cawangan Sandakan
Tarikh Perintah (jika ada) bagi
Pentadbiran Terus (Seksyen 106): -
Alamat:
Jabatan Insolvensi Malaysia,
Cawangan Sandakan,
Tingkat 11, Wisma Khoo Siak Chiew,
Peti Surat No. 846, 90709 Sandakan.
Bertarikh: 24 Ogos 2007.

HENRY MELLO K.,
Pegawai Insolvensi Kanan,
b.p. Penolong Pengarah Insolvensi, Cawangan Sandakan.

[No. JIM/SDK/73504/58/2002]

BANKRUPTCY ACT, 1967

FIRST MEETING

Debtor's Name: Mohd. Nasir bin Salahuddin
NRIC No.: 630407-12-5427/H 0525766
Address: S.K. Sri Tanjung Papat II,
W.D.T. No. 771, 90009 Sandakan
Description: Self Employed
Court: High Court, Sandakan
Bankruptcy Number: S(29) 209 of 2001

Date of First Meeting: 25th September, 2007
Time: 2.30 p.m.
Place: Department of Insolvency Malaysia,
Sandakan Branch

Date of Order (if any) for Summary
Administration (Section 106): -

Address:
Department of Insolvency Malaysia,
Sandakan Branch,
11th Floor, Wisma Khoo Siak Chiew,
P. O. Box No. 846, 90709 Sandakan.

Dated: 24th August, 2007.

HENRY MELLO K.,
*Senior Officer of Insolvency,
for Assistant Director of Insolvency, Sandakan Branch.*

No. 463

[No. JIM/SDK/73504/90/1990

AKTA KEBANKRAPAN, 1967

MESYUARAT PERTAMA

Nama Siberhutang: Mohamad Zifli
No. Kad Pengenalan: 440608-12-5143/H 0091725
Alamat: Blok 45, Lot A1 dan A2, Tingkat 2, Jalan Gereja,
90007 Sandakan
Perihal: Pencen
Mahkamah: Mahkamah Tinggi, Sandakan
No. Kebankrapan: S(29) 113 tahun 1990
Tarikh Mesyuarat Pertama: 1 Oktober 2007
Waktu: 2.30 petang
Tempat: Jabatan Insolvensi Malaysia, Cawangan Sandakan
Tarikh Perintah (jika ada) bagi
Pentadbiran Terus (Seksyen 106): -
Alamat:
Jabatan Insolvensi Malaysia,
Cawangan Sandakan,
Tingkat 11, Wisma Khoo Siak Chiew,
Peti Surat No. 846, 90709 Sandakan.
Bertarikh: 30 Ogos 2007.

HENRY MELLO K.,
*Pegawai Insolvensi Kanan,
b.p. Penolong Pengarah Insolvensi, Cawangan Sandakan.*

PUBLIC NOTICES - (cont.)

[No. JIM/SDK/73504/90/1990]

BANKRUPTCY ACT, 1967**FIRST MEETING**

Debtor's Name: Mohamad Zifli
NRIC No.: 440608-12-5143/H 0091725
Address: Block 45, Lot A1 and A2, 2nd Floor, Church Road,
90007 Sandakan
Description: Pensioner
Court: High Court, Sandakan
Bankruptcy Number: S(29) 113 of 1990
Date of First Meeting: 1st October, 2007
Time: 2.30 p.m.
Place: Department of Insolvency Malaysia,
Sandakan Branch
Date of Order (if any) for Summary
Administration (Section 106): -
Address:
Department of Insolvency Malaysia,
Sandakan Branch,
11th Floor, Wisma Khoo Siak Chiew,
P. O. Box No. 846, 90709 Sandakan.
Dated: 30th August, 2007.

HENRY MELLO K.,
Senior Officer of Insolvency,
for Assistant Director of Insolvency, Sandakan Branch.

No. 464

[No. JIM/SDK/73504/19/1993]

AKTA KEBANKRAPAN, 1967**MESYUARAT PERTAMA**

Nama Siberhutang: Jauyah Duman
No. Kad Pengenalan: 610315-12-5608/H 0427167
Alamat: Rumah No. 1724, Taman Sibuga,
Jalan Sibuga, Sandakan
Perihal: Suri Rumah
Mahkamah: Mahkamah Tinggi, Sandakan
No. Kebankrapan: S(29) 58 tahun 1993

Tarikh Mesyuarat Pertama: 2 Oktober 2007
Waktu: 2.30 petang
Tempat: Jabatan Insolvensi Malaysia, Cawangan Sandakan
Tarikh Perintah (jika ada) bagi
Pentadbiran Terus (Seksyen 106): -
Alamat:
Jabatan Insolvensi Malaysia,
Cawangan Sandakan,
Tingkat 11, Wisma Khoo Siak Chiew,
Peti Surat No. 846, 90709 Sandakan.
Bertarikh: 30 Ogos 2007.

HENRY MELLO K.,
Pegawai Insolvensi Kanan,
b.p. Penolong Pengarah Insolvensi, Cawangan Sandakan.

[No. JIM/SDK/73504/19/1993

BANKRUPTCY ACT, 1967

FIRST MEETING

Debtor's Name: Jaayah Duman
NRIC No.: 610315-12-5608/H 0427167
Address: House No. 1724, Taman Sibuga,
Sibuga Road, Sandakan
Description: Housewife
Court: High Court, Sandakan
Bankruptcy Number: S(29) 58 of 1993
Date of First Meeting: 2nd October, 2007
Time: 2.30 p.m.
Place: Department of Insolvency Malaysia,
Sandakan Branch

Date of Order (if any) for Summary
Administration (Section 106): -
Address:
Department of Insolvency Malaysia,
Sandakan Branch,
11th Floor, Wisma Khoo Siak Chiew,
P. O. Box No. 846, 90709 Sandakan.

Dated: 30th August, 2007.

HENRY MELLO K.,
Senior Officer of Insolvency,
for Assistant Director of Insolvency, Sandakan Branch.

PUBLIC NOTICES - (cont.)**No. 465**

[No. JIM/SDK/73504/6/2000]

AKTA KEBANKRAPAN, 1967**MESYUARAT PERTAMA**

Nama Siberhutang: Amalia Billin @ Ambli
No. Kad Pengenalan: 680304-12-5649/H 0703807
Alamat: Blok B, Lot C1, Taman Kam Jai Yen,
W.D.T. No. 294, 90009 Sandakan
Perihal: Tukang Kebun
Mahkamah: Mahkamah Tinggi, Sandakan
No. Kebankrapan: S(29) 42 tahun 2000
Tarikh Mesyuarat Pertama: 23 Oktober 2007
Waktu: 2.30 petang
Tempat: Jabatan Insolvensi Malaysia, Cawangan Sandakan
Tarikh Perintah (jika ada) bagi
Pentadbiran Terus (Seksyen 106): -
Alamat:
Jabatan Insolvensi Malaysia,
Cawangan Sandakan,
Tingkat 11, Wisma Khoo Siak Chiew,
Peti Surat No. 846, 90709 Sandakan.
Bertarikh: 30 Ogos 2007.

HENRY MELLO K.,
Pegawai Insolvensi Kanan,
b.p. Penolong Pengarah Insolvensi, Cawangan Sandakan.

[No. JIM/SDK/73504/6/2000]

BANKRUPTCY ACT, 1967**FIRST MEETING**

Debtor's Name: Amalia Billin @ Ambli
NRIC No.: 680304-12-5649/H 0703807
Address: Block B, Lot C1, Taman Kam Jai Yen,
W.D.T. No. 294, 90009 Sandakan
Description: Gardener
Court: High Court, Sandakan
Bankruptcy Number: S(29) 42 of 2000
Date of First Meeting: 23rd October, 2007

Time: 2.30 p.m.
Place: Department of Insolvency Malaysia,
Sandakan Branch

Date of Order (if any) for Summary
Administration (Section 106): -

Address:
Department of Insolvency Malaysia,
Sandakan Branch,
11th Floor, Wisma Khoo Siak Chiew,
P. O. Box No. 846, 90709 Sandakan.

Dated: 30th August, 2007.

HENRY MELLO K.,
Senior Officer of Insolvency,
for Assistant Director of Insolvency, Sandakan Branch.

No. 466

[No. JIM/SDK/73504/10/2005

AKTA KEBANKRAPAN, 1967

MESYUARAT PERTAMA

Nama Siberhutang: Chong Fook Ming
No. Kad Pengenalan: 481216-12-5153/H 0145751
Alamat: D76, Taman Indah 1, Batu 4, Jalan Utara,
90000 Sandakan
Perihal: Bekerja Sendiri
Mahkamah: Mahkamah Tinggi, Sandakan
No. Kebankrapan: S(29) 19(B) tahun 2004
Tarikh Mesyuarat Pertama: 8 Oktober 2007
Waktu: 2.30 petang
Tempat: Jabatan Insolvensi Malaysia, Cawangan Sandakan
Tarikh Perintah (jika ada) bagi
Pentadbiran Terus (Seksyen 106): -
Alamat:
Jabatan Insolvensi Malaysia,
Cawangan Sandakan,
Tingkat 11, Wisma Khoo Siak Chiew,
Peti Surat No. 846, 90709 Sandakan.
Bertarikh: 30 Ogos 2007.

HENRY MELLO K.,
Pegawai Insolvensi Kanan,
b.p. Penolong Pengarah Insolvensi, Cawangan Sandakan.

PUBLIC NOTICES - (cont.)

[No. JIM/SDK/73504/10/2005]

BANKRUPTCY ACT, 1967**FIRST MEETING**

Debtor's Name: Chong Fook Ming
NRIC No.: 481216-12-5153/H 0145751
Address: D76, Taman Indah 1, Mile 4, North Road,
90000 Sandakan
Description: Self Employed
Court: High Court, Sandakan
Bankruptcy Number: S(29) 19(B) of 2004
Date of First Meeting: 8th October, 2007
Time: 2.30 p.m.
Place: Department of Insolvency Malaysia,
Sandakan Branch

Date of Order (if any) for Summary
Administration (Section 106): -

Address:

Department of Insolvency Malaysia,
Sandakan Branch,
11th Floor, Wisma Khoo Siak Chiew,
P. O. Box No. 846, 90709 Sandakan.

Dated: 30th August, 2007.

HENRY MELLO K.,
Senior Officer of Insolvency,
for Assistant Director of Insolvency, Sandakan Branch.

No. 467

[No. JIM/SDK/73504/35/2006]

AKTA KEBANKRAPAN, 1967**MESYUARAT PERTAMA**

Nama Siberhutang: Mohd. Hanafiah bin Amir Hamzah
No. Kad Pengenalan: 780403-12-5335
Alamat: Lot 47, Lorong 3, Taman Megah,
90000 Sandakan
Perihal: Pemandu
Mahkamah: Mahkamah Tinggi, Sandakan
No. Kebankrapan: S(29) 19 tahun 2006
Tarikh Mesyuarat Pertama: 25 September 2007

Waktu: 2.30 petang
Tempat: Jabatan Insolvensi Malaysia, Cawangan Sandakan
Tarikh Perintah (jika ada) bagi
Pentadbiran Terus (Seksyen 106): -
Alamat:
Jabatan Insolvensi Malaysia,
Cawangan Sandakan,
Tingkat 11, Wisma Khoo Siak Chiew,
Peti Surat No. 846, 90709 Sandakan.
Bertarikh: 30 Ogos 2007.

HENRY MELLO K.,
Pegawai Insolvensi Kanan,
b.p. Penolong Pengarah Insolvensi, Cawangan Sandakan.

[No. JIM/SDK/73504/35/2006

BANKRUPTCY ACT, 1967

FIRST MEETING

Debtor's Name: Mohd. Hanafiah bin Amir Hamzah
NRIC No.: 780403-12-5335
Address: Lot 47, Lorong 3, Taman Megah,
90000 Sandakan
Description: Driver
Court: High Court, Sandakan
Bankruptcy Number: S(29) 19 of 2006
Date of First Meeting: 25th September, 2007
Time: 2.30 p.m.
Place: Department of Insolvency Malaysia,
Sandakan Branch

Date of Order (if any) for Summary
Administration (Section 106): -

Address:
Department of Insolvency Malaysia,
Sandakan Branch,
11th Floor, Wisma Khoo Siak Chiew,
P. O. Box No. 846, 90709 Sandakan.

Dated: 30th August, 2007.

HENRY MELLO K.,
Senior Officer of Insolvency,
for Assistant Director of Insolvency, Sandakan Branch.

PUBLIC NOTICES - (cont.)**No. 468**

[No. JIM/SDK/73504/20/2007]

AKTA KEBANKRAPAN, 1967**MESYUARAT PERTAMA**

Nama Siberhutang: Aminah binti Antang
No. Kad Pengenalan: 620424-12-5454/H 0414647
Alamat: Kampung Perancangan, Peti Surat No. 174,
90107 Sandakan
Perihal: Bekerja Sendiri
Mahkamah: Mahkamah Tinggi, Sandakan
No. Kebankrapan: S(29) 17 tahun 2007
Tarikh Mesyuarat Pertama: 9 Oktober 2007
Waktu: 2.30 petang
Tempat: Jabatan Insolvensi Malaysia, Cawangan Sandakan
Tarikh Perintah (jika ada) bagi
Pentadbiran Terus (Seksyen 106): -
Alamat:
Jabatan Insolvensi Malaysia,
Cawangan Sandakan,
Tingkat 11, Wisma Khoo Siak Chiew,
Peti Surat No. 846, 90709 Sandakan.
Bertarikh: 30 Ogos 2007.

HENRY MELLO K.,
Pegawai Insolvensi Kanan,
b.p. Penolong Pengarah Insolvensi, Cawangan Sandakan.

[No. JIM/SDK/73504/20/2007]

BANKRUPTCY ACT, 1967**FIRST MEETING**

Debtor's Name: Aminah binti Antang
NRIC No.: 620424-12-5454/H 0414647
Address: Kampung Perancangan, P. O. Box No. 174,
90107 Sandakan
Description: Self Employed
Court: High Court, Sandakan
Bankruptcy Number: S(29) 17 of 2007
Date of First Meeting: 9th October, 2007

Time: 2.30 p.m.
Place: Department of Insolvency Malaysia,
Sandakan Branch

Date of Order (if any) for Summary
Administration (Section 106): -

Address:
Department of Insolvency Malaysia,
Sandakan Branch,
11th Floor, Wisma Khoo Siak Chiew,
P. O. Box No. 846, 90709 Sandakan.

Dated: 30th August, 2007.

HENRY MELLO K.,
*Senior Officer of Insolvency,
for Assistant Director of Insolvency, Sandakan Branch.*

No. 469

[No. JIM/SDK/73504/28/2007

AKTA KEBANKRAPAN, 1967

MESYUARAT PERTAMA

Nama Siberhutang: Jumatiah binti Salleh
No. Kad Pengenalan: 751009-12-5262/H 0901018
Alamat: No. 32, Jambatan 18, Kampung Sim-Sim,
Sandakan
Perihal: Kerani
Mahkamah: Mahkamah Tinggi, Sandakan
No. Kebankrapan: S(29) 47 tahun 2006
Tarikh Mesyuarat Pertama: 22 Oktober 2007
Waktu: 2.30 petang
Tempat: Jabatan Insolvensi Malaysia, Cawangan Sandakan

Tarikh Perintah (jika ada) bagi
Pentadbiran Terus (Seksyen 106): -

Alamat:
Jabatan Insolvensi Malaysia,
Cawangan Sandakan,
Tingkat 11, Wisma Khoo Siak Chiew,
Peti Surat No. 846, 90709 Sandakan.

Bertarikh: 30 Ogos 2007.

HENRY MELLO K.,
*Pegawai Insolvensi Kanan,
b.p. Penolong Pengarah Insolvensi, Cawangan Sandakan.*

PUBLIC NOTICES - (cont.)

[No. JIM/SDK/73504/28/2007]

BANKRUPTCY ACT, 1967**FIRST MEETING**

Debtor's Name: Jumariah binti Salleh
 NRIC No.: 751009-12-5262/H 0901018
 Address: No. 32, Jambatan 18, Kampung Sim-Sim,
 Sandakan
 Description: Clerk
 Court: High Court, Sandakan
 Bankruptcy Number: S(29) 47 of 2006
 Date of First Meeting: 22nd October, 2007
 Time: 2.30 p.m.
 Place: Department of Insolvency Malaysia,
 Sandakan Branch

Date of Order (if any) for Summary
 Administration (Section 106): -

Address:
 Department of Insolvency Malaysia,
 Sandakan Branch,
 11th Floor, Wisma Khoo Siak Chiew,
 P. O. Box No. 846, 90709 Sandakan.

Dated: 30th August, 2007.

HENRY MELLO K.,
Senior Officer of Insolvency,
for Assistant Director of Insolvency, Sandakan Branch.

No. 470

[No. JIM/SDK/73504/37/2004]

AKTA KEBANKRAPAN, 1967**MESYUARAT PERTAMA**

Nama Siberhutang: Awang bin Mahali
 No. Kad Pengenalan: 640211-12-5555/H 0633488
 Alamat: Kuarters Perguruan,
 Blok B-4-2, Jalan Bukit Padang,
 88000 Kota Kinabalu, Sabah

Perihal: Guru
 Mahkamah: Mahkamah Tinggi, Sandakan
 No. Kebankrapan: S(29) 25 tahun 2004

Tarikh Mesyuarat Pertama: 25 September 2007
Waktu: 11.00 pagi
Tempat: Jabatan Insolvensi Malaysia, Cawangan Sandakan
Tarikh Perintah (jika ada) bagi
Pentadbiran Terus (Seksyen 106): -
Alamat:
Jabatan Insolvensi Malaysia,
Cawangan Sandakan,
Tingkat 11, Wisma Khoo Siak Chiew,
Peti Surat No. 846, 90709 Sandakan.
Bertarikh: 7 September 2007.

HENRY MELLO K.,
Pegawai Insolvensi Kanan,
b.p. Penolong Pengarah Insolvensi, Cawangan Sandakan.

[No. JIM/SDK/73504/37/2004

BANKRUPTCY ACT, 1967

FIRST MEETING

Debtor's Name: Awang bin Mahali
NRIC No.: 640211-12-5555/H 0633488
Address: Teachers Quarters,
Block B-4-2, Bukit Padang Road
88000 Kota Kinabalu, Sabah
Description: Teacher
Court: High Court, Sandakan
Bankruptcy Number: S(29) 25 of 2004
Date of First Meeting: 25th September, 2007
Time: 11.00 a.m.
Place: Department of Insolvency Malaysia,
Sandakan Branch
Date of Order (if any) for Summary
Administration (Section 106): -
Address:
Department of Insolvency Malaysia,
Sandakan Branch,
11th Floor, Wisma Khoo Siak Chiew,
P. O. Box No. 846, 90709 Sandakan.

Dated: 7th September, 2007.

HENRY MELLO K.,
Senior Officer of Insolvency,
for Assistant Director of Insolvency, Sandakan Branch.

PUBLIC NOTICES - (cont.)**No. 471**

[No. JIM/SDK/73504/16/2007]

AKTA KEBANKRAPAN, 1967

MESYUARAT PERTAMA

Nama Siberhutang: Sutijo bin Selamat
No. Kad Pengenalan: 671022-12-5275/H 0703895
Alamat: H4, Lot 200, Lorong Warisan, 13 Rumah Fasa 2,
Inanam, Jalan Kalansanan, Kota Kinabalu
Perihal: Pegawai Bomba
Mahkamah: Mahkamah Tinggi, Sandakan
No. Kebankrapan: S(29) 32 tahun 2006
Tarikh Mesyuarat Pertama: 30 Oktober 2007
Waktu: 2.30 petang
Tempat: Jabatan Insolvensi Malaysia, Cawangan Sandakan
Tarikh Perintah (jika ada) bagi
Pentadbiran Terus (Seksyen 106): -
Alamat:
Jabatan Insolvensi Malaysia,
Cawangan Sandakan,
Tingkat 11, Wisma Khoo Siak Chiew,
Peti Surat No. 846, 90709 Sandakan.
Bertarikh: -

HENRY MELLO K.,
Pegawai Insolvensi Kanan,
b.p. Penolong Pengarah Insolvensi, Cawangan Sandakan.

[No. JIM/SDK/73504/16/2007]

BANKRUPTCY ACT, 1967

FIRST MEETING

Debtor's Name: Sutijo bin Selamat
NRIC No.: 671022-12-5275/H 0703895
Address: H4, Lot 200, Lorong Warisan, 13, Phase 2,
Inanam, Kalansanan Road, Kota Kinabalu
Description: Fireman
Court: High Court, Sandakan
Bankruptcy Number: S(29) 32 of 2006
Date of First Meeting: 30th October, 2007
Time: 2.30 p.m.

Place: Department of Insolvency Malaysia,
Sandakan Branch

Date of Order (if any) for Summary
Administration (Section 106): -

Address:

Department of Insolvency Malaysia,
Sandakan Branch,
11th Floor, Wisma Khoo Siak Chiew,
P. O. Box No. 846, 90709 Sandakan.

Dated: -

HENRY MELLO K.,
*Senior Officer of Insolvency,
for Assistant Director of Insolvency, Sandakan Branch.*

No. 472

[No. PPH/(KK) 44/1999

AKTA KEBANKRAPAN, 1967

NOTIS MENGENAI DIVIDEN YANG DICADANGKAN

Nama Siberhutang: Datuk Tan Chong Chin
No. Kad Pengenalan: 500306-71-5369/H 0107571
Alamat: DBKK 1-2-13, Lot No. A3-5D, Tingkat 2,
Fairway Mansion, Jalan Bundusan,
88300 Kota Kinabalu
Perihal: Wakil Jualan
Mahkamah: Mahkamah Tinggi, Kota Kinabalu
No. Kebankrapan: K29(P)-54 tahun 1997
Tarikh Akhir Menerima
Bukti-bukti: 21 September 2007
Nama Pemegang Amanah: Ketua Pengarah Insolvensi, Malaysia
Alamat:
Jabatan Insolvensi Malaysia,
Cawangan Kota Kinabalu,
Aras 5, Blok A,
Kompleks Pentadbiran Kerajaan Persekutuan Sabah,
Jalan Sulaman, Likas,
88450 Kota Kinabalu, Sabah.

Bertarikh: 15 Ogos 2007.

NIRAN TAN KRAN,
*Pengarah Insolvensi Negeri Sabah,
b.p. Ketua Pengarah Insolvensi, Malaysia.*

PUBLIC NOTICES - (cont.)

[No. PPH/(KK) 44/1999]

BANKRUPTCY ACT, 1967**NOTICE OF INTENDED DIVIDEND**

Debtor's Name: Datuk Tan Chong Chin
NRIC No.: 500306-71-5369/H 0107571
Address: DBKK 1-2-13, Lot No. A3-5D, 2nd Floor,
Fairway Mansion, Bundusan Road,
88300 Kota Kinabalu
Description: Sales Representative
Court: High Court, Kota Kinabalu
Number of Matter: K29(P)-54 of 1997
Last Day of Receiving Proofs: 21st September, 2007
Name of Trustee: Director General of Insolvency, Malaysia
Address:
Department of Insolvency Malaysia,
Kota Kinabalu Branch,
Level 5, Block A,
Kompleks Pentadbiran Kerajaan Persekutuan Sabah,
Jalan Sulaman, Likas,
88450 Kota Kinabalu, Sabah.
Dated: 15th August, 2007.

NIRAN TAN KRAN,
*State Insolvency Director Sabah,
for Director-General of Insolvency, Malaysia.*

No. 473

[No. K624/90]

AKTA KEBANKRAPAN, 1967**NOTIS MENGENAI DIVIDEN YANG DICADANGKAN**

Nama Siberhutang: Kapt. Nojuiddin Ibrahim @ Najmuddin bin Mohd.
Ibrahim
No. Kad Pengenalan: 4330657
Alamat: Lot 71, Taman Friendship, Fasa 3,
88200 Kota Kinabalu
Perihal: Pengurus Keselamatan
Mahkamah: Mahkamah Tinggi, Kota Kinabalu

No. Kebankrapan: K624 tahun 1990
Tarikh Akhir Menerima
Bukti-bukti: 5 Oktober 2007
Nama Pemegang Amanah: Ketua Pengarah Insolvensi, Malaysia
Alamat:
Jabatan Insolvensi Malaysia,
Cawangan Kota Kinabalu,
Aras 5, Blok A,
Kompleks Pentadbiran Kerajaan Persekutuan Sabah,
Jalan Sulaman, Likas,
88450 Kota Kinabalu, Sabah.
Bertarikh: 28 Ogos 2007.

NIRAN TAN KRAN,
*Pengarah Insolvensi Negeri Sabah,
b.p. Ketua Pengarah Insolvensi, Malaysia.*

[No. K624/90

BANKRUPTCY ACT, 1967

NOTICE OF INTENDED DIVIDEND

Debtor's Name: Kapt. Nojuiddin Ibrahim @ Najmuddin bin Mohd. Ibrahim
NRIC No.: 4330657
Address: Lot 71, Taman Friendship, Phase 3,
88200 Kota Kinabalu
Description: Security Manager
Court: High Court, Kota Kinabalu
Number of Matter: K624 of 1990
Last Day of Receiving Proofs: 5th October, 2007
Name of Trustee: Director General of Insolvency, Malaysia
Address:
Department of Insolvency Malaysia,
Kota Kinabalu Branch,
Level 5, Block A,
Kompleks Pentadbiran Kerajaan Persekutuan Sabah,
Jalan Sulaman, Likas,
88450 Kota Kinabalu, Sabah.

Dated: 28th August, 2007.

NIRAN TAN KRAN,
*State Insolvency Director Sabah,
for Director-General of Insolvency, Malaysia.*

PUBLIC NOTICES - (cont.)**No. 474**

[No. PPH (KK)/54/97]

AKTA KEBANKRAPAN, 1967

NOTIS MENGENAI DIVIDEN YANG DICADANGKAN

Nama Siberhutang: Alexander a/l Thomas
No. Kad Pengenalan: 521010-10-5505/8108603
Alamat: 17 Fletcher Street, Revesby, NSW 2212 Australia
Perihal: Kerani (Unity Church)
Mahkamah: Mahkamah Tinggi, Kota Kinabalu
No. Kebankrapan: K29 (P) 245 tahun 1996
Tarikh Akhir Menerima
Bukti-bukti: 5 Oktober 2007
Nama Pemegang Amanah: Ketua Pengarah Insolvensi, Malaysia
Alamat:
Jabatan Insolvensi Malaysia,
Cawangan Kota Kinabalu,
Aras 5, Blok A,
Kompleks Pentadbiran Kerajaan Persekutuan Sabah,
Jalan Sulaman, Likas,
88450 Kota Kinabalu, Sabah.

Bertarikh: 29 Ogos 2007.

NIRAN TAN KRAN,
Pengarah Insolvensi Negeri Sabah,
b.p. Ketua Pengarah Insolvensi, Malaysia.

[No. PPH (KK)/54/97]

BANKRUPTCY ACT, 1967

NOTICE OF INTENDED DIVIDEND

Debtor's Name: Alexander a/l Thomas
NRIC No.: 521010-10-5505/8108603
Address: 17 Fletcher Street, Revesby, NSW 2212 Australia
Description: Admin of Religion (Unity Church)
Court: High Court, Kota Kinabalu
Number of Matter: K29(P) 245 of 1996
Last Day of Receiving Proofs: 5th October, 2007

Name of Trustee: Director General of Insolvency, Malaysia

Address:

Department of Insolvency Malaysia,
Kota Kinabalu Branch,
Level 5, Block A,
Kompleks Pentadbiran Kerajaan Persekutuan Sabah,
Jalan Sulaman, Likas,
88450 Kota Kinabalu, Sabah.

Dated: 29th August, 2007.

NIRAN TAN KRAN,
*State Insolvency Director Sabah,
for Director-General of Insolvency, Malaysia.*

No. 475

[No. JIM (KK) 76/1999

AKTA KEBANKRAPAN, 1967

NOTIS MENGENAI DIVIDEN YANG DICADANGKAN

Nama Siberhutang: Mohd. Ghazali bin Anggang
No. Kad Pengenalan: 671111-12-5701/H 0669713
Alamat: No. 24, Jalan Jaguh 4, Taman Harmoni,
81300 Skudai, Johor
Perihal: -
Mahkamah: Mahkamah Tinggi, Kota Kinabalu
No. Kebankrapan: K29 (P) 387 tahun 1998
Tarikh Akhir Menerima
Bukti-bukti: 3 Oktober 2007
Nama Pemegang Amanah: Ketua Pengarah Insolvensi, Malaysia
Alamat:
Jabatan Insolvensi Malaysia,
Cawangan Kota Kinabalu,
Aras 5, Blok A,
Kompleks Pentadbiran Kerajaan Persekutuan Sabah,
Jalan Sulaman, Likas,
88450 Kota Kinabalu, Sabah.
Bertarikh: -

NIRAN TAN KRAN,
*Pengarah Insolvensi Negeri Sabah,
b.p. Ketua Pengarah Insolvensi, Malaysia.*

PUBLIC NOTICES - (cont.)

[No. JIM (KK) 76/1999]

BANKRUPTCY ACT, 1967**NOTICE OF INTENDED DIVIDEND**

Debtor's Name: Mohd. Ghazali bin Anggang
NRIC No.: 671111-12-5701/H 0669713
Address: No. 24, Jalan Jaguh 4, Taman Harmoni,
81300 Skudai, Johor
Description: -
Court: High Court, Kota Kinabalu
Number of Matter: K29(P) 387 of 1998
Last Day of Receiving Proofs: 3rd October, 2007
Name of Trustee: Director General of Insolvency, Malaysia
Address:
Department of Insolvency Malaysia,
Kota Kinabalu Branch,
Level 5, Block A,
Kompleks Pentadbiran Kerajaan Persekutuan Sabah,
Jalan Sulaman, Likas,
88450 Kota Kinabalu, Sabah.
Dated: -

NIRAN TAN KRAN,
*State Insolvency Director Sabah,
for Director-General of Insolvency, Malaysia.*

No. 476

[No. JIM (KK) 356/2002]

AKTA KEBANKRAPAN, 1967**NOTIS MENGENAI DIVIDEN YANG DICADANGKAN**

Nama Siberhutang: Ken Kwai Yee
No. Kad Pengenalan: 541006-10-5586/4702068
Alamat: Lot B236, Tingkat 2, Fasa II,
Wisma Merdeka, Jalan Tun Razak,
88000 Kota Kinabalu, Sabah
Perihal: -
Mahkamah: Mahkamah Tinggi, Kota Kinabalu
No. Kebankrapan: K29-631 tahun 2001

Tarikh Akhir Menerima
Bukti-bukti: 3 Oktober 2007
Nama Pemegang Amanah: Ketua Pengarah Insolvensi, Malaysia
Alamat:
Jabatan Insolvensi Malaysia,
Cawangan Kota Kinabalu,
Aras 5, Blok A,
Kompleks Pentadbiran Kerajaan Persekutuan Sabah,
Jalan Sulaman, Likas,
88450 Kota Kinabalu, Sabah.

Bertarikh: -

NIRAN TAN KRAN,
*Pengarah Insolvensi Negeri Sabah,
b.p. Ketua Pengarah Insolvensi, Malaysia.*

[No. JIM (KK) 356/2002

BANKRUPTCY ACT, 1967

NOTICE OF INTENDED DIVIDEND

Debtor's Name: Ken Kwai Yee
NRIC No.: 541006-10-5586/4702068
Address: Lot B236, 2nd Floor, Phase II,
Wisma Merdeka, Tun Razak Street,
88000 Kota Kinabalu, Sabah
Description: -
Court: High Court, Kota Kinabalu
Number of Matter: K29- 631 of 2001
Last Day of Receiving Proofs: 3rd October, 2007
Name of Trustee: Director General of Insolvency, Malaysia
Address:
Department of Insolvency Malaysia,
Kota Kinabalu Branch,
Level 5, Block A,
Kompleks Pentadbiran Kerajaan Persekutuan Sabah,
Jalan Sulaman, Likas,
88450 Kota Kinabalu, Sabah.

Dated: -

NIRAN TAN KRAN,
*State Insolvency Director Sabah,
for Director-General of Insolvency, Malaysia.*

PUBLIC NOTICES - (cont.)**No. 477**

[No. JPH/SDK/73502/10/1990]

**AKTA SYARIKAT-SYARIKAT, 1965
NOTIS MENGENAI PELEPASAN PELIKUIDASI**

Nama Syarikat: Syarikat Willing Kayu Balak Sdn. Bhd.
Alamat Pejabat Yang Didaftarkan: Jalan Dua, Tingkat 1, Blok XL11, No. 2,
90000 Sandakan
Mahkamah: Mahkamah Tinggi, Sandakan
No. Perkara: No. 10 tahun 1989
Nama Pelikuidasi: Pegawai Penerima, Malaysia
Alamat: Jabatan Insolvensi Malaysia, Cawangan Sandakan
Tarikh Pelepasan: 19 Julai 2007
Jabatan Insolvensi Malaysia,
Cawangan Sandakan,
Bilik 1101-1108, Tingkat 11,
Wisma Khoo Siak Chiew,
Peti Surat No. 846,
90709 Sandakan.

Bertarikh: 27 Ogos 2007.

HENRY MELLO K.,
*Pegawai Insolvensi Kanan, Cawangan Sandakan,
b.p. Pegawai Penerima Malaysia dan Pelikuidasi.*

[No. JPH/SDK/73502/10/1990]

**COMPANIES ACT, 1965
NOTICE OF RELEASE OF LIQUIDATOR**

Name of Company: Syarikat Willing Kayu Balak Sdn. Bhd.
Address of Registered Office: 2nd Avenue, 1st Floor, Block XL11, No. 2,
90000 Sandakan
Court: High Court, Sandakan
Number of Matter: No. 10 of 1989
Liquidator's Name: Official Receiver, Malaysia
Address: Department of Insolvency Malaysia,
Sandakan Branch

Date of Release: 19th July, 2007

Department of Insolvency Malaysia,
Sandakan Branch,
Rooms 1101-1108, 11th Floor,
Wisma Khoo Siak Chiew,
P. O. Box No. 846,
90709 Sandakan.

Dated: 27th August, 2007.

HENRY MELLO K.,
Senior Insolvency Officer, Sandakan Branch.
Official Receiver, Malaysia and Liquidator.

No. 478

[No. JPH/SDK/73502/9/1992

AKTA SYARIKAT-SYARIKAT, 1965
NOTIS MENGENAI PELEPASAN PELIKUIDASI

Nama Syarikat: Sri Santun Sdn. Bhd.
Alamat Pejabat Yang Didaftarkan: Tingkat 1, Blok D, Peringkat 1,
Bandar Ramai-Ramai, Jalan Leila,
90000 Sandakan
Mahkamah: Mahkamah Tinggi, Sandakan
No. Perkara: S(28) 4 tahun 1992
Nama Pelikuidasi: Pegawai Penerima, Malaysia
Alamat: Jabatan Insolvensi Malaysia, Cawangan Sandakan
Tarikh Pelepasan: 19 Julai 2007
Jabatan Insolvensi Malaysia,
Cawangan Sandakan,
Bilik 1101-1108, Tingkat 11,
Wisma Khoo Siak Chiew,
Peti Surat No. 846,
90709 Sandakan.

Bertarikh: 27 Ogos 2007.

HENRY MELLO K.,
Pegawai Insolvensi Kanan, Cawangan Sandakan,
b.p. Pegawai Penerima Malaysia dan Pelikuidasi.

PUBLIC NOTICES - (cont.)

[No. JPH/SDK/73502/9/1992]

COMPANIES ACT, 1965**NOTICE OF RELEASE OF LIQUIDATOR**

Name of Company: Sri Santun Sdn. Bhd.
Address of Registered Office: 1st Floor, Block D, Phase 1,
Bandar Ramai-Ramai, Leila Road,
90000 Sandakan
Court: High Court, Sandakan
Number of Matter: S(28) 4 of 1992
Liquidator's Name: Official Receiver, Malaysia
Address: Department of Insolvency Malaysia,
Sandakan Branch
Date of Release: 19th July, 2007
Department of Insolvency Malaysia,
Sandakan Branch,
Rooms 1101-1108, 11th Floor,
Wisma Khoo Siak Chiew,
P. O. Box No. 846,
90709 Sandakan.
Dated: 27th August, 2007.

HENRY MELLO K.,
Senior Insolvency Officer, Sandakan Branch.
Official Receiver, Malaysia and Liquidator.

TENDER NOTICES**No. 479**

[No. JCK: T. 300-1/4 Klt. 7 (59)]

JABATAN CETAK KERAJAAN

KENYATAAN TAWARAN TERBUKA

PEMBEKALAN, PEMASANGAN DAN 'COMMISSIONING' LOJI BERGANTI
DAN MESIN-MESIN JENTERA BARU
SUB-KEPALA 020201

Tawaran adalah dipelawa daripada syarikat/pembekal yang berdaftar dengan Pusat Pendaftaran Kontraktor-kontraktor Kerja, Bekalan dan Perkhidmatan Negeri Sabah (PUKONSA) di bawah bidang Sub-Kepala 020201 (Mesin-mesin Pejabat, Mesin Cetak dan Peralatan) untuk Pembekalan di Jabatan Cetak Kerajaan Sabah, Kota Kinabalu.

Borang tawaran dan butir-butir lanjut boleh didapati daripada Jabatan Cetak Kerajaan, Km. 4, Jalan Tuaran, 88554 Kota Kinabalu, Sabah pada waktu-waktu pejabat. Satu (1) set dokumen tender dikenakan bayaran RM50.00 sahaja (tidak dikembalikan). Walau bagaimanapun, hanya syarikat-syarikat yang berdaftar dengan PUKONSA di bawah bidang seperti tersebut di atas sahaja dibenarkan mengambil bahagian. Syarikat-syarikat itu mestilah mengemukakan salinan asal Sijil Pendaftaran PUKONSA semasa mengambil dokumen-dokumen tawaran. Tawaran hendaklah di dalam sampul surat yang berlakri dan dialamatkan kepada:-

Setiausaha,
Lembaga Tawaran Jabatan Ketua Menteri,
Jabatan Ketua Menteri,
Tingkat 10, Wisma Innoprise,
88817 Kota Kinabalu.

dan ditanda "Pencetak Kerajaan Sabah" - Tawaran JCK.T. 4/2007 di atas sampul surat.

Tarikh tutup : 25 September 2007 (Selasa)

Masa : 10.00 pagi

Tawaran yang diterima selepas tarikh dan masa tutup tersebut di atas tidak akan dilayan dan hanya penender yang berjaya akan dimaklumkan melalui surat.

CHARLES AYUB TABAD,
Pencetak Kerajaan Sabah.

[No. JCK: T. 300-1/4 Klt. 7 (59)]

JABATAN CETAK KERAJAAN

OPEN TENDER

SUPPLY, INSTALLATION AND 'COMMISSIONING' FOR THE MACHINERIES

SUB-HEAD 020201

Tenderers are invited from printing machinery suppliers who are registered with Pusat Pendaftaran Kontraktor-kontraktor Kerja, Bekalan dan Perkhidmatan Negeri Sabah (PUKONSA) under the Sub-Head 020201 for the Supply, Installation and Commissioning for the Machineries to the Government Printing Department, Kota Kinabalu.

Information regarding the detailed specifications to the machineries, the conditions of tender, tender documents etc. can be obtained from the Government Printing Department,

TENDER NOTICES - (cont.)

Km. 4, Tuaran Road, 88554 Kota Kinabalu, on payment of a document fee of RM50.00 (non returnable). Tender document will only be issued to suppliers upon production of original copy of the Certificate of Registration with PUKONSA. Tender should be sealed and addressed to the:

Setiausaha,
Lembaga Tawaran Jabatan Ketua Menteri,
Jabatan Ketua Menteri,
Tingkat 10, Wisma Innoprise,
88817 Kota Kinabalu.

and marked 'Government Printer' - Tender No.: JCK.T. 4/2007 above the envelope.

Closing Date : 25th September, 2007 (Tuesday)
Time : 10.00 a.m.

Tender received after closing date shall not be considered and only qualified tenderers will be informed in writing.

CHARLES AYUB TABAD,
Pencetak Kerajaan Sabah.

No. 480

[No. JKR. JUB. 600-6/1/338

KENYATAAN TENDER**TENDER TERBUKA**

Tender adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor yang berdaftar di Pusat Khidmat Kontraktor (PKK) dalam Kelas D Sahaja, di bawah Kepala II, Sub-Kepala 2(a) dan berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) untuk membuat tawaran bagi kerja berikut:-

**“PROPOSED DOUBLE STOREY MINI SECRETARIAT EXTENSION AT
TUARAN”**

Bayaran Dokumen Tender:	RM300.00
Tarikh Tutup:	10 September 2007 (Isnin, Jam 12.00 tengah hari)
Tempat Memasukkan Tender:	Setiausaha, Lembaga Perolehan Persekutuan Sabah, Perbendaharaan Malaysia Sabah, Tingkat Dua (2), Rumah Persekutuan, Jalan Mat Salleh, 88592 Kota Kinabalu, Sabah.

Masa, Tempat dan Tarikh Melapor Diri bagi Lawatan Tapak/Taklimat dan Tempat untuk Mengambil Borang Lawatan Tapak/Taklimat:

Penender adalah DIWAJIBKAN untuk menghadiri taklimat di Pejabat Jurutera Daerah Jabatan Kerja Raya, Tuaran pada 27 Ogos 2007 (Isnin) jam 10.00 pagi dan borang boleh diambil dari Pejabat Cawangan Ukur Bahan, Tingkat Lima (5), Ibu Pejabat, Jabatan Kerja Raya, Kota Kinabalu, dan/atau Jurutera Daerah Jabatan Kerja Raya, Tuaran.

Dokumen tender hanya akan dikeluarkan kepada kontraktor-kontraktor atau wakil-wakilnya yang SAH sahaja dengan membawa 'SURAT TAULIAH' yang menunjukkan bahawa mereka diberi kuasa untuk mengambil dokumen bagi pihak syarikat. Sijil Asal PKK dan Sijil Perakuan Pendaftaran Asal dari LPIPM (CIDB) hendaklah ditunjukkan ketika hendak membeli dokumen tender.

Dokumen tender dan butir-butir lanjutnya boleh diperoleh pada waktu pejabat di Cawangan Ukur Bahan, Tingkat Lima (5), Ibu Pejabat, Jabatan Kerja Raya, Kota Kinabalu, Sabah.

Sila ambil perhatian bahawa Dokumen Tender hanya akan dikeluarkan kepada kontraktor-kontraktor jika Borang Lawatan Tapak telah dilengkapkan.

IR. ANJIN HAJI AJIK,
Pengarah Kerja Raya.

[No. JKR. JUB. 600-6/1/338

TENDER NOTICE

OPEN TENDER

Contractors registered with Pusat Khidmat Kontraktor (PKK) in Class D Only under Head II, Sub-Head 2(a) and registered with Construction Industry Development Board (CIDB) are invited to participate in the tender for the following works:-

“PROPOSED DOUBLE STOREY MINI SECRETARIAT EXTENSION AT TUARAN”

Tender Document Fee:	RM300.00
Closing Date:	10th September, 2007 (Monday - 12.00 noon)
Place of Submission of Tender:	The Secretary, Sabah Federal Tenders Board, Treasury of Malaysia Sabah, Second (2) Floor, Federal House, 88592 Kota Kinabalu, Sabah.

TENDER NOTICES - (cont.)

Time, Place and Date for Site Visit and Place to obtain Form of Site Visit/Briefing by Contractor: It is **COMPULSORY** for Tenderer to attend the Site Briefing at Public Works Department Divisional Engineer's Office, Tuaran on 27th August, 2007 (Monday) at 10.00 a.m. and the Form is obtainable from Public Works Department Quantity Surveying Section, 5th Floor, Public Works Department Headquarters Kota Kinabalu, and/or Public Works Department Divisional Engineer's Office, Tuaran.

Tender document will only be distributed to the contractor or their valid representative by producing 'AUTHORISATION LETTER' indicating that they are duly authorized to collect tender document on behalf of their company. Original PKK License and Original Registration acknowledgement CIDB (LIPM) must be produced when obtaining tender document.

Tender document may be obtained during office hours from the Quantity Surveying Section, 5th Floor, Public Works Department Headquarters, Kota Kinabalu, Sabah.

Please take note that Tender Document can only be issued to the Tenderer upon submission of the completed and certified Form of Site Visit by Contractor.

IR. ANJIN HAJI AJIK,
Director of Public Works.

No. 481

[No. JKR. JUB. 600-6/1/356

KENYATAAN TENDER**TENDER TERBUKA**

Tender adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor yang berdaftar di Pusat Khidmat Kontraktor (PKK) dalam Kelas D Sahaja, di bawah Kepala II, Sub-Kepala 2(a) dan berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) untuk membuat tawaran bagi kerja berikut:-

**“PROPOSED DOUBLE STOREY MINI SECRETARIAT EXTENSION AT
BELURAN”**

Bayaran Dokumen Tender:

RM300.00

Tarikh Tutup:

10 September 2007

(Isnin, Jam 12.00 tengah hari)

Tempat Memasukkan Tender:	Setiausaha, Lembaga Perolehan Persekutuan Sabah, Perbendaharaan Malaysia Sabah, Tingkat Dua (2), Rumah Persekutuan, Jalan Mat Salleh, 88592 Kota Kinabalu, Sabah.
Masa, Tempat dan Tarikh Melapor Diri bagi Lawatan Tapak/Taklimat dan Tempat untuk Mengambil Borang Lawatan Tapak/Taklimat:	Penender adalah DIWAJIBKAN untuk menghadiri taklimat di Pejabat Jurutera Daerah Jabatan Kerja Raya, Beluran pada 28 Ogos 2007 (Selasa) jam 10.00 pagi dan borang boleh diambil dari Pejabat Cawangan Ukur Bahan, Tingkat Lima (5), Ibu Pejabat, Jabatan Kerja Raya, Kota Kinabalu, dan/atau Jurutera Daerah Jabatan Kerja Raya, Beluran.

Dokumen tender hanya akan dikeluarkan kepada kontraktor-kontraktor atau wakil-wakilnya yang SAH sahaja dengan membawa 'SURAT TAULIAH' yang menunjukkan bahawa mereka diberi kuasa untuk mengambil dokumen bagi pihak syarikat. Sijil Asal PKK dan Sijil Perakuan Pendaftaran Asal dari LPIPM (CIDB) hendaklah ditunjukkan ketika hendak membeli dokumen tender.

Dokumen tender dan butir-butir lanjutnya boleh diperoleh pada waktu pejabat di Cawangan Ukur Bahan, Tingkat Lima (5), Ibu Pejabat, Jabatan Kerja Raya, Kota Kinabalu, Sabah.

Sila ambil perhatian bahawa Dokumen Tender hanya akan dikeluarkan kepada kontraktor-kontraktor jika Borang Lawatan Tapak telah dilengkapi.

IR. ANJIN HAJI AJIK,
Pengarah Kerja Raya.

[No. JKR. JUB. 600-6/1/356

TENDER NOTICE

OPEN TENDER

Contractors registered with Pusat Khidmat Kontraktor (PKK) in Class D Only under Head II, Sub-Head 2(a) and registered with Construction Industry Development Board (CIDB) are invited to participate in the tender for the following works:-

“PROPOSED DOUBLE STOREY MINI SECRETARIAT EXTENSION AT
BELURAN”

Tender Document Fee: RM300.00

TENDER NOTICES - (cont.)

Closing Date:	10th September, 2007 (Monday - 12.00 noon)
Place of Submission of Tender:	The Secretary, Sabah Federal Tenders Board, Treasury of Malaysia Sabah, Second (2) Floor, Federal House, 88592 Kota Kinabalu, Sabah.
Time, Place and Date for Site Visit and Place to obtain Form of Site Visit/Briefing by Contractor:	It is COMPULSORY for Tenderer to attend the Site Briefing at Public Works Department Divisional Engineer's Office, Beluran on 28th August, 2007 (Tuesday) at 10.00 a.m. and the Form is obtainable from Public Works Department Quantity Surveying Section, 5th Floor, Public Works Department Headquarters Kota Kinabalu, and/or Public Works Department Divisional Engineer's Office, Beluran.

Tender document will only be distributed to the contractor or their valid representative by producing 'AUTHORISATION LETTER' indicating that they are duly authorized to collect tender document on behalf of their company. Original PKK License and Original Registration acknowledgement CIDB (LPIPM) must be produced when obtaining tender document.

Tender document may be obtained during office hours from the Quantity Surveying Section, 5th Floor, Public Works Department Headquarters, Kota Kinabalu, Sabah.

Please take note that Tender Document can only be issued to the Tenderer upon submission of the completed and certified Form of Site Visit by Contractor.

IR. ANJIN HAJI AJIK,
Director of Public Works.

No. 482

[No. JKR. JUB. 600-6/1/358/1

KENYATAAN TENDER**TENDER TERBUKA**

Tender adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor yang berdaftar di Perbendaharaan Malaysia Sabah (PMS)/Pejabat Kewangan Persekutuan (Sabah) dalam Bidang Kod 160200 (Jentera Berat) untuk membuat tawaran bagi kerja berikut:-

“SUPPLY AND DELIVERY OF 2 SETS OF NEW SELF-PROPELLED TRAM
C/W WAGONS TO LOK KAWI WILDLIFE PARK, PENAMPANG”

Bayaran Dokumen Tender:	RM80.00
Tarikh Tutup:	17 September 2007 (Isnin, Jam 10.00 pagi)
Tempat Memasukkan Tender:	Setiausaha, Lembaga Perolehan Persekutuan Sabah, Perbendaharaan Malaysia Sabah, Tingkat Dua (2), Rumah Persekutuan, Jalan Mat Salleh, 88592 Kota Kinabalu, Sabah.
Masa, Tempat dan Tarikh Melapor Diri bagi Lawatan Tapak/Taklimat dan Tempat untuk Mengambil Borang Lawatan Tapak/Taklimat:	Tidak ada Taklimat/Lawatan Tapak.

Dokumen tender hanya akan dikeluarkan kepada kontraktor-kontraktor atau wakil-wakilnya yang SAH sahaja dengan membawa ‘SURAT TAULIAH’ yang menunjukkan bahawa mereka diberi kuasa untuk mengambil dokumen bagi pihak syarikat. Sijil Asal PMS/PKP hendaklah dikemukakan ketika hendak membeli dokumen tender.

Dokumen meja tender boleh disemak dan dokumen tender serta butir-butir lanjutnya boleh diperolehi pada waktu pejabat di Cawangan Ukur Bahan, Tingkat Lima (5), Ibu Pejabat, Jabatan Kerja Raya, Kota Kinabalu, Sabah.

IR. ANJIN HAJI AJIK,
Pengarah Kerja Raya.

[No. JKR. JUB. 600-6/1/358/1

TENDER NOTICE

OPEN TENDER

Contractors registered with Perbendaharaan Malaysia Sabah (PMS)/Pejabat Kewangan Persekutuan (Sabah) in Code 160200 (Heavy Duty Machine) are invited to participate in the tender for the following works:-

“SUPPLY AND DELIVERY OF 2 SETS OF NEW SELF-PROPELLED TRAM
C/W WAGONS TO LOK KAWI WILDLIFE PARK, PENAMPANG”

Tender Document Fee: RM80.00

TENDER NOTICES - (cont.)

Closing Date:	17th September, 2007 (Monday - 10.00 a.m.)
Place of Submission of Tender:	The Secretary, Sabah Federal Tenders Board, Treasury of Malaysia Sabah, Second (2) Floor, Federal House, 88592 Kota Kinabalu, Sabah.
Time, Place and Date for Site Visit and Place to obtain Form of Site Visit/ Briefing by Contractor:	No Briefing and Site Visit.

Tender document will only be distributed to the contractor or their valid representative by producing 'AUTHORISATION LETTER' indicating that they are duly authorized to collect tender document on behalf of their company. Original PMS/PKP Certificate must be produced when obtaining tender document.

Tender document may be obtained during office hours from the Quantity Surveying Section, 5th Floor, Public Works Department Headquarters, Kota Kinabalu, Sabah.

IR. ANJIN HAJI AJIK,
Director of Public Works.

No. 483

[No. JKR. JUB. 600-1/1/238

KENYATAAN TENDER
TENDER UNTUK BUMIPUTERA SAHAJA

Tender adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor yang berdaftar di PUKONSA atau Pusat Khidmat Kontraktor (PKK) dalam Kelas E Sahaja, di bawah Kepala I, Sub-Kepala 1 dan berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) untuk membuat tawaran bagi kerja berikut:-

**“MENAIK TARAF JALAN SORINSIM (DARIPADA KM0.8 HINGGA KM1.525),
KOTA MARUDU, SABAH”**

Bayaran Dokumen Tender:	RM90.00
Tarikh Terakhir Mengeluarkan Dokumen Tender:	17 September 2007
Tarikh Tutup:	21 September 2007 (Jumaat, Jam 2.30 petang)

Tempat Memasukkan Tender:	Setiausaha, Lembaga Tawaran, Kementerian Pembangunan Infrastruktur, Tingkat Bawah, Ibu Pejabat JKR, 88582 Kota Kinabalu, Sabah.
Masa, Tempat dan Tarikh Melapor Diri bagi Lawatan Tapak/Taklimat dan Tempat untuk Mengambil Borang Lawatan Tapak/Taklimat:	Penender adalah DIWAJIBKAN untuk menghadiri taklimat di Pejabat Jurutera Daerah Jabatan Kerja Raya, Kota Marudu pada 3 September 2007 (Isnin) jam 10.00 pagi dan borang boleh diambil dari Pejabat Cawangan Ukur Bahan, Tingkat Lima (5), Ibu Pejabat, Jabatan Kerja Raya, Kota Kinabalu, dan/atau Jurutera Daerah Jabatan Kerja Raya, Kota Marudu.

Dokumen tender hanya akan dikeluarkan kepada kontraktor-kontraktor atau wakil-wakilnya yang SAH sahaja dengan membawa 'SURAT TAULIAH' yang menunjukkan bahawa mereka diberi kuasa untuk mengambil dokumen bagi pihak syarikat. Sijil Asal PUKONSA atau PKK, Sijil Pengiktirafan Status Bumiputera dan Sijil Perakuan Pendaftaran Asal dari LPIPM (CIDB) hendaklah ditunjukkan ketika hendak membeli dokumen tender.

Dokumen tender dan butir-butir lanjutnya boleh diperoleh pada waktu pejabat di Cawangan Ukur Bahan, Tingkat Lima (5), Ibu Pejabat, Jabatan Kerja Raya, Kota Kinabalu, Sabah.

Sila ambil perhatian bahawa Dokumen Tender hanya akan dikeluarkan kepada kontraktor-kontraktor jika Borang Lawatan Tapak telah dilengkapkan.

IR. ANJIN HAJI AJIK,
Pengarah Kerja Raya.

[No. JKR. JUB. 600-1/1/238

TENDER NOTICE
TENDER FOR BUMIPUTERA ONLY

Contractors registered with PUKONSA or Pusat Khidmat Kontraktor (PKK) in Class E Only under Head I, Sub-Head 1 and registered with Construction Industry Development Board (CIDB) are invited to participate in the tender for the following works:-

“MENAIK TARAF JALAN SORINSIM (DARIPADA KM0.8 HINGGA KM1.525),
KOTA MARUDU, SABAH”

Tender Document Fee: RM90.00

TENDER NOTICES - (cont.)

Last Day of Issuing Tender Document:	17th September, 2007
Closing Date:	21st September, 2007 (Friday - 2.30 p.m.)
Place of Submission of Tender:	The Secretary, Tenders Board, Ministry of Infrastructure Development, Ground Floor, JKR Headquarters, 88582 Kota Kinabalu, Sabah
Time, Place and Date for Site Visit and Place to obtain Form of Site Visit/Briefing by Contractor:	It is COMPULSORY for Tenderer to attend the Site Briefing at Public Works Department Divisional Engineer's Office, Kota Marudu on 3rd September, 2007 (Monday) at 10.00 a.m. and the Form is obtainable from Public Works Department Quantity Surveying Section, 5th Floor, Public Works Department Headquarters Kota Kinabalu, and/or Public Works Department Divisional Engineer's Office, Kota Marudu.

Tender document will only be distributed to the contractor or their valid representative by producing 'AUTHORISATION LETTER' indicating that they are duly authorized to collect tender document on behalf of their company. Original PUKONSA Certificate or PKK License, Pengiktirafan Status Bumiputera and Original Registration acknowledgement CIDB (LPIP) must be produced when obtaining tender document.

Tender document may be obtained during office hours from the Quantity Surveying Section, 5th Floor, Public Works Department Headquarters, Kota Kinabalu, Sabah.

Please take note that Tender Document can only be issued to the Tenderer upon submission of the completed and certified Form of Site Visit by Contractor.

IR. ANJIN HAJI AJIK,
Director of Public Works.

Kadar langganan berikut bagi Warta Kerajaan Negeri Sabah yang berkuat kuasa mulai daripada 1 Januari 2007 adalah diterbitkan untuk makluman Umum:

KADAR LANGGANAN UNTUK TAHUN 2007

Warta Kerajaan termasuk tambahan-tambahan:- (Tidak termasuk Tambahan Tanda Perdagangan)

	RM
Langganan Tahunan di dalam Malaysia ...	100.00
Langganan Tahunan di luar Malaysia ...	150.00
Tambahan Tanda Perdagangan (untuk satu keluaran)	2.00
Sesuatu naskhah <i>Warta Kerajaan</i> , Tambahan-tambahan, Rang Undang-undang, Laporan Dewan Undangan Negeri, Pekeliling dan lain-lain.	
Tidak lebih daripada 8 muka ...	1.50
Tidak lebih 9 hingga 16 muka ...	2.00
Tidak lebih 17 hingga 32 muka ...	2.50
Tidak lebih 33 hingga 48 muka ...	3.00
Tidak lebih 49 hingga 64 muka ...	3.50
Tidak lebih 65 hingga 96 muka ...	4.50
Lebih daripada 96 muka ...	6.00 dan tambah RM1.00 untuk setiap 32 muka yang lebih.

Senaskhah Tahunan Tambahan Pertama dan Kedua serta indeks 2006 (dijilid dengan Kulit Keras) ... RM 35.00

Kadar-kadar di atas adalah termasuk belanja Pos biasa (mel laut)

Pengiriman Wang hendaklah dialamatkan kepada Pencetak Kerajaan, Jabatan Cetak Kerajaan, Kota Kinabalu, Sabah. Cek dan Wang Pos hendaklah dibuat pembayarannya kepada Pencetak Kerajaan, Jabatan Cetak Kerajaan, dan dipalang "& Co".

Untuk Makluman

- (1) Pelanggan bagi Warta Kerajaan Negeri dan terbitan-terbitan Kerajaan lain seperti Laporan Tahunan, Laporan Jabatan dan sebagainya hendaklah dialamatkan kepada Pencetak Kerajaan, Jabatan Cetak Kerajaan, Km. 4, Jalan Tuaran, Beg Berkunci 2004, 88554 Kota Kinabalu.**
- (2) Pelanggan-pelanggan yang hendak mendapatkan Warta Kerajaan Persekutuan hendaklah memohon terus kepada Percetakan Nasional Malaysia Berhad, Jalan Chan Sow Lin, 50554 Kuala Lumpur.**